
2015/11/24an  EGINDAKO  OHIKO  OSOKO
BILKURA .   

SESIÓN ORDINARIA DEL PLENO DE
LA CORPORACIÓN. Día 24/11/2015.   

BERTARATUAK- ASISTENTES  

Alkate-Udalburua  

Jose Ramón Zubizarreta Alegria

Zinegotziak  

Maria Purificación  Regidor Varela
Maite Zubia Atxaga
Josu Miren Ezkurdia Santamaria
Aitor Zubizarreta Alegria
Maider Landa Ruiz de Azua
Aintzane Agiriano Errasti
Edorta Barandiaran Garcia
Joseba Iñaki Kerejeta Gorostiza
Rafael Bernal Gato

Idazkaria  

Edurne Iturbe Lascurain.

Eskoriatzan, 2015eko azaroaren 24an,
arratsaldeko seiak eta erdietan, Udaletxeko
Osoko  Bilkuren  aretoan,  Jose  Ramon
Zubizarreta Alegria  alkate jauna buru dela
eta goian aipatutakoak bertan direla bildu da
Udalbatzarra,  Ohiko bilkuran, gai zerrendan
zehaztutako gaiei buruz hitz egiteko. Ezingo
zela etorri jakinarazi zuen Maite Uribek.

En  Eskoriatza,  siendo  las  dieciocho
horas  y treinta minutos del día      24 de
noviembre  de   2015,  en  el  Salón  de
Plenos de la Casa de Consistorial quedó
constituido el Pleno de la Corporación en
sesión  ordinaria bajo la Presidencia del
Señor Alcalde-  Presidente  Jose Ramón
Zubizarreta Alegria , con la asistencia de
los señores que arriba se expresan para
tratar  de los  asuntos  reseñados dentro
del Orden del Día.  Excusa su asistencia
Maite Uribe.
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1. AURREKO BILKURETAKO AKTAK ONARTZEA.

Ondorengo egunetan egindako osoko bilkuretako aktak onartu dira: 2015/09/22, 2015/09/29,
eta 2015/10/20

2.- ALKATEAREN ADIERAZPENAK.

2015eko azaroaren 19ra arte Alkateak hartutako erabakien berri eman eta horien laburpenen
kopia banatu da.

Berariaz eman da 16. kreditu aldaketaren espedientea onartzeko erabakiaren berri.

3.- LANKIDETZA HITZARMENA SINATZEA ARETXABALETAKO UDALAREKIN ESKOLA
AGENDA 21-ERAKO.

Gobernu eta Finantza batzorde informatzaileak egindako proposamenaren arabera, eta 
bertaratutako udalbatzarkide guztiek alde bozkatuta, Udalbatzarrak honako hau ERABAKI DU:

Lehenengoa.- Lankidetza hitzarmena sinatzea Aretxabaletako Udalarekin Eskola Agenda 21 
programa udal bietan gauzatzeko. Sinatu beharreko hitzarmenaren baldintzak akta honetako 1. 
eranskinean finkatuta daude.

Bigarrena.- Alkate jaunari ahalmena ematea aipatutako hitzarmena Udalaren izenean eta 
ordezkaritzan sinatu dezan.

4.- HOBARIA EGITEKO SAN PEDRO 4-KO JABEKIDEEK EGINDAKO ESKAERA.

Eraikinean igogailu bat jartzeko obrak egiteko udal lizentzia emateak sortutako zergan hobaria 

emateko San Pedro auzoko 4. zenbakiko jabekideek egindako eskaera ikusi da.

Eraikuntzen, Instalazioen eta Obren gaineko Zerga arautzen duen ordenantzak, 5.3.3.5 

artikuluan, ondorengo hobaria aurreikusten du igogailu berriak jartzeko obrentzako: 
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90%. Kuotan %90eko hobaria izango dute igogailua jartzeko obrek, baldin eta eraikinak bi 
solairu edo gehiago baditu, bere erabilera nagusia etxebizitzatarako bada, eta instalazioa 
bat baldin badator berariaz egindako udal ordenantzan edota planeamenduan exijitzen diren
baldintzekin. Hobari hauetarako eskubiderik ez da izango igogailu zaharren ordez berria 
jartzeko obrak direnean; ezta igogailua familiabakarreko edo familia biko etxeetarako 
denean ere (berdin da etxeak banakakoak edo atxikitakoak izan), eta oro har, ez dute 
eskubiderik izango promotore eta kontratistek egindako eraikuntza berrietan jarritako 
igogailuek (nahiz eta eraikuntza berria zaharraren ordez eraiki). 

Aurreko paragrafoan esaten den ordenantza onartu bitartean, Udalbatzarra izango da 
eskuduna hobariak onartzeko, eta horretarako baldintza hauek bete behar dira:

• Igogailua eraikinaren barruan jarri beharko da.
• Obrek indarrean dagoen legeria bete beharko dute.

• Aukera guztien artetik, etxebizitzetara irisgarritasunik onena eskaintzen duen 
instalazioa jarri beharko da. 

• Instalazioa inguruko antzeko eraikinetakoen antzekoa izan beharko da. 

• Lurzoru publikoan eta lerrokaduretan ahalik eta txikienak izango dira kalteak.

Kasu bereziren batean, salbuespen gisa, hobari hau eman ahal izango da instalazioa 
eraikinetik kanpo egin arren, baldin eta gainerako baldintza guztiak betetzen badira.

Udal arkitekto teknikoak 2015eko azaroaren 5ean egindako txostena ikusi da. Bertan 

jakinarazten du igogailuko kabinaren neurriek ez dituztela betetzen 68/2000 dekretuan 

ezarritako neurriak.

Emandako obra lizentziari buruzko espedientea ikusi da, eta bertatik honako hauek 

ondorioztatzen dira: 

BAT.- Ezin dira bete aipatutako neurriak ondorengo arrazoiengatik: 

1.- Eraikinaren itxurak (egiturak, eskailera guneak eta etxebizitzak) ezinezkoa egiten du 
igogailuaren kabinarako eta igogailurako sartzeko ateentzako eskatutako neurriak betetzea.

2.- Ezin dira baldintza horiek aldatu, orain aurkeztutako eskailera gunearen eta etxebizitzen 
aldaketaren baino askoz ere aldaketa sakonagoa ez bada egiten. Aldaketa horrek kostu 
ekonomiko handia ekarriko lieke jabekideei.

BI.- 68/2000 Dekretuko 5. eranskineko 3.3. artikuluan ezarritakoaren arabera, eraikinaren 
egitura ezaugarriengatik edo formarengatik ezin direnean bete 3. artikuluan ezarritako 
erabilgarritasun irizpideak, eta egoera hori justifikatzeko udal zerbitzuek txostena egin 
ondoren, lizentzia eman daiteke 68/2000 Dekretuko V. eranskineko 3.3 artikuluan 
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aurreikusitako salbuespenarekin. Espedientea Irisgarritasunerako Euskal Kontseiluari 
helaraziko zaio jakinaren gainean egon dadin.

HIRU.- Horregatik, eta udal zerbitzu teknikoek horrela proposatuta, obra lizentzia eman zen V.
eranskineko 3.3 artikuluan aurreikusitako salbuespena aplikatuz.

Aipatutako espedientean justifikatuta gelditu dira 68/2000 Dekretua ez betetzearen arrazoiak, 

eta justifikazio horrek ekarri zuen dekretua ez bete arren obra lizentzia ematea. 

Horregatik, eta Gobernu eta Finantza batzorde informatzaileak egindako proposamenaren 

arabera, Udalbatzarrak, aho batez, honako hau ERABAKI DU:

Eraikinean igogailu bat jartzeko obrak egiteko udal lizentzia emateak sortutako EIOZen %90eko

hobaria aitortzea San Pedro auzoko 4. zenbakiko jabekideei.

5.- 17. KREDITU ALDAKETA ESPEDIENTEA (kreditu-transferentzia modalitatea).

Udal honetako aurrekontuan eragina duen kredituak aldatzeko 17. espedientearen berri eman da.
Kreditu aldaketa aurrekontuetako gastu partiden arteko kreditu transferentzia bidez egingo da.

Idazkari-kontuhartzaileak egindako txostena irakurri da, non adierazten baitu aipatutako 
espedientea aplikagarri zaion araudiari egokitzen zaiola, hain zuzen ere, Toki Erakundeen 
Aurrekontu erregelamendua onartzen duen Gipuzkoako Lurralde Historikoko Toki Erakundeen 
aurrekontuei buruzko abenduaren 19ko 21/2003 Foru Arauko 28 a) eta 29 artikuluetan ezarritako 
betebeharrei.

Era berean, Gobernu eta Finantza batzorde informatzaileak egindako aldeko txostena eta 
onespen proposamena irakurri dira.

Eztabaidaren ondoren bozketa egin da, eta Udalbatzarrak aho batez honako hau ERABAKI DU: 

Lehenengoa.- Udal honetako aurrekontuari dagozkion kredituak aldatzeko 17. espedientea 
onartzea, horretarako egindako proposamenean zerrendatzen diren aurrekontuetako gastu 
partiden arteko transferentzia bidez, eta ondorengo kapitulukako laburpenaren arabera.

Gastu partidak: transferitu gura diren kredituak (bajak)
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Gastu partidak: gehitu nahi diren kredituak (altak)

Aurrekontu partida berriak sortu ahal izango dira.

Bigarrena.- Egintza hau irmoa eta exekutiboa izanik, Fondoak Interbenitzeko Zerbitzuak, 
bestelako tramite barik eta berehalako eraginarekin, kontabilitatean adieraziko du onartutako 
kreditu aldaketa.   

6.- 18. KREDITU ALDAKETA ESPEDIENTEA ( kreditu-gehigarrien modalitatea).

Kredituak aldatzeko 18. espedientea irakurri da. Kreditu aldaketa hori kreditu gehigarri bidez 
egingo da eta eragina du UDAL honetako aurrekontuan. 

Idazkari-kontuhartzaileak egindako txostena irakurri da, non adierazten baitu aipatutako 
espedientea aplikagarri zaion araudiari egokitzen zaiola, hain zuzen ere, Gipuzkoako Lurralde 
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Historikoko Toki Erakundeen aurrekontuei buruzko abenduaren 19ko 21/2003 Foru Arauko 34. 
artikuluan ezarritako beharkizun eta tramiteei.

Idazkari-kontuhartzaileak egindako txostena ikusita, bototara jarri da proposamena.

Bertaratutako udalbatzarkide guztiek alde bozkatuta, Udalbatzarrak honako hau ERABAKI DU: 

Lehenengoa.-   UDAL honetan indarrean dagoen ekitaldiko aurrekontuari eragiten dion kreditu 
gehigarri bidez kredituak aldatzeko 18. espedientea onartzea, egindako proposamenaren eta 
ondorengo kapitulukako laburpenaren arabera:

GASTU PROPOSAMENA ETA KREDITU ALDAKETA
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KREDITU GEHIGARRIAK FINANTZATZEKO PROPOSAMENA

Sarreren kontzeptuak 
edota gastuen aplikazioak

Baliabidearen kontzeptua   (11) Sarrera handiagoak /
gastuetako bajak

Baliabidearen 
partziala

0201.870.000.00.01 Diruzaintzako gerakina:kreditu 
gehigarriak

 
61.616,58 €

- GASTUEN GEHIKUNTZAK GUZTIRA  64.411,58 €

Bigarrena.- Jendaurrean jartzea hamabost egunez nahi duenak erreklamazioak aurkez ditzan. 
Erreklamaziorik ez badago, erabaki hau behin betiko bihurtuko da, eta espediente honi 
Aurrekontu Orokorra onartzeko ezarritako gainontzeko tramite berak egin beharko zaizkio. 

7.-  2015-EKO  HAUTESKUNDE  OROKORRETARAKO  HAUTESKUNDE
MAHAIETARAKO KIDEAK AUKERATZEKO ZOZKETA.

Datorren abenduaren 20an hauteskunde orokorrak egingo dira. Hauteskunde egun horretarako
hauteskunde mahaietako zozketa egin ondoren, eta horrela, indarrean dagoen Hauteskundeen
Erregimen Orokorraren Lege Organikoaren 26. artikuluan ezarritakoa bete, Udalbatzarrak aho
batez honako hau ERABAKI DU:

Lehenengoa.- Hauteskunde  mahaietako  osaera,  eranskinean  izendatutako  pertsona  eta
karguekin, onartzea.

Bigarrena.-  Alkatearen  esku  uztea,  Eskoriatzako  Udaleko  bozeramaileen  batzordeak
lagunduta,  eskualdeko  hauteskunde-batzordeak  interesdunei  alegazioak  eta  aitzakiak
onartzeagatik  hutsik  geldi  daitezkeen  karguak  betetzeko  pertsonak  zozketaz  aukeratzeko
ahalmena. 
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8.-  UDAL  HONEN  BETEBEHARRAK  ORDAINTZEKO  AURREIKUSITAKO  EPEAK

BETETZEARI  BURUZKO  HIRUHILEKO  TXOSTENA  (merkataritza  eragiketetan

berandutzaren aurka borroka egiteko neurriak ezartzen dituen abenduaren 29ko 3/2004

Legea aldarazten duen uztailaren 5eko 15/2010 Legearen 4. artikulua).

Merkataritza-eragiketetan sortzen den berankortasunari aurre egiteko neurriak ezartzen dituen

abenduaren  29ko  3/2004  Legea  aldatzen  duen  uztailaren  5eko  15/2010  Legeko  4.  eta  5.

artikuluetan  ezarritakoa  betez,  Udalak  obligazioak  ordaintzeko  hartutako  epeak  2015eko

hirugarren  hiruhilekoan betetzeari  buruz  diruzaintzak  egindako  txostenaren  berri  eman zaio

Udalbatzarrari.

Udalbatzarrak, legez osatzen duten 11 zinegotzitik 10 bertan direlarik, jasotzat jo du informazio

hori.

9.- KIROL TXARTEL AMANKOMUNATUAREN TASARI BURUZKO ERABAKIA.

Udalbatzarrak, 2015eko urriaren 20an, 2016rako ordenantza fiskalak aldatzea onartu zuen 

hasiera batean.

Zerbitzu publikoak eskaini eta jarduera administratiboak burutzeagatik ordaindu beharreko tasei

buruzko ordenantzaren 9. eranskinean “Kirol instalazioak eta kirol zerbitzuak erabiltzeagatiko 

tasa” MANKOMUNITATEKO KIROL TXARTELARENGATIK tasa kobratzea aurreikusten da.

Debagoieneko Mankomunitateak jakinarazi du, azaroaren 5ean eta 9an bidalitako idazki biren 

bidez, 2016an ez dela zerbitzu hori eman behar; eta beraz, Gobernu eta Finantza batzorde 

informatzaileak egindako proposamenaren arabera, eta bertaratutako udalbatzarkide guztiek 

alde bozkatuta, Udalbatzarrak erabaki du eraginik gabe uztea KIROL TXARTEL 

AMANKOMUNATUARENGATIK 2016rako onartutako tasa.

10.-  HIZKUNTZ  ERREFORTZUETARAKO  LAGUNTZAK  JENEROTAN  EMATEKO

ESKORIATZAKO  UDALAK  EZARRITAKO  OINARRIAK  HASIERA  BATEAN

ONARTZEA.

2015/11/ 24
Ohiko Osoko Bilkura

Pleno ordinario 
9



Kultura,  Euskara  eta  Kirola  batzorde  informatzaileak  egindako  proposamenaren  arabera,
Udalbatzarrak, aho batez, honako hau ERABAKI DU: 

Lehenengoa.- Hizkuntz errefortzuetarako laguntzak “jenerotan” emateko Eskoriatzako Udalak 
ezarritako oinarriak hasiera batean onartzea.

Bigarrena.- Araudi hori jendaurrean jartzea 30 egun baliodunez iragarkia Gipuzkoako Aldizkari 
Ofizialean argitaratzen denetik kontatzen hasita, nahi duenak araudia aztertu eta, hala iritziz 
gero, erreklamazioak jarri edo iradokizunak egin ditzan.

Hirugarrena.- Iradokizunik edo erreklamaziorik ez balego, OINARRI horiek behin betiko 
onartutzat joko dira bestelako erabakirik hartu beharrik gabe.

11.- BERTSO ESKOLA EMATEKO ZERBITZUAREN ESLEIPENA.

Kultura,  Euskara  eta  Kirola  batzorde  informatzaileak  egindako  proposamenaren  arabera,
Udalbatzarrak, aho batez, honako hau ERABAKI DU: 

Lehenengoa: Gipuzkoako Bertsozale Elkarteari Eskoriatzako bertso eskola eskaintzeko 
zerbitzua adjudikatzea, honako baldintza hauetan:

• Iraupena: Zerbitzua 2015eko urria eta 2016ko ekaina bitartean eskainiko da.

• Prezioa eta ordainketa epeak: Zerbitzuaren prezio osoa 1.708,44 eurokoa izango da 
(BEZ salbuetsita) eta ordainketa epeak honako hauek izango dira: zerbitzuaren %33a 
(hau da 569,48 €) 2015eko abenduan ordainduko da eta gainontzeko %67a (hau da, 
1.138,96 €) 2016ko ekainean.

• Txostenak: Ordainketa bakoitzarekin batera, bertso eskolari buruzko balorazio 
txostena aurkeztu beharko da. Abenduan ikasturtearen hasierari buruzkoa, eta bertan 
zehaztuko dira eskola egutegia eta ordutegia, talde bakoitzeko kide kopurua eta 
ikasturtearen hasierako ebaluazioa. Ekainekoan, berriz, ikasturtearen balorazio 
orokorra aurkeztuko da, egindako ohiko eta ez ohiko jardueren berri emanez.

• Baldintza teknikoak:

• Zerbitzua eskaintzeko kontratatuko diren pertsonak, bertso mundua ondo ezagutzen 
dutenak izan beharko dira eta bertso eskolak emateko behar besteko gaitasuna 
dutenak. Ahal den neurrian, gainera, Eskoriatzakoak edo ingurukoak izatea hobetsiko 
da.
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• Adinaren araberako bi bertso talde sortuko dira: bata helduena eta bestea gaztetxoena.

• Taldeak, gutxienez, astero ordubetez elkartuko dira, lan-eskaintzan zehaztutako 
asteetan.

• Lankidetza: Zerbitzua eskaintzeko Eskoriatzan bertsogintzaren inguruan dauden 
baliabideen laguntza erabiliko du Gipuzkoako Bertsozale Elkarteak, kasu honetan 
Hankamotx bertso eskolarena, bera baita momentu honetan Eskoriatzan dagoen 
bertsogintzako talde bakarra.

Bigarrena: Zerbitzu honen prezioa den 1.708,44 euroko gastua onartzea. Kopuru horretatik 
569,48 euroko gastua aurtengo aurrekontuaren 0402.226.355.00.08 partidaren kontu onartzea 
eta gainontzekoa, hau da 1.138,96 € 2016. urteko aurrekontuaren kontu.

Hirugarrena: Aurreko baldintzetan oinarrituta Eskoriatzako Udala eta Gipuzkoako Bertsozale 
Elkartearen arteko kontratu administratiboa sinatzeko ahaleman alkateari ematea.

12.-  GAI  ZERRENDAN  GAI  HAU  SARTZEA  BERRESTEA:  UDAL  ERAIKINAK

GARBITZEAGATIK  (URRIAREN  16-TIK  AZAROAREN  15-ERA)  HEMEN  GARBIKETAK

ENPRESAK EGINDAKO FAKTURA ORDAINTZEKO AGINDUA.  

Aho batez erabaki da gaia gai zerrendan sartzea.

HEMEN GARBIKETAK SLU enpresak 2015eko azaroaren 15ean egindako 10 faktura aurkeztu
ditu  (152333  zenbakitik  152342  zenbakirakoak),  2015eko  urriaren  16tik  azaroaren  15era
hainbat udal eraikin garbitzeko emandako zerbitzuari buruzkoak. 

Azaroaren 17an egindako txostenean, idazkari-kontuhartzaileak legezkotasun eragozpena jarri
dio espediente horri, horretarako kontraturik ez dagoelako. 

Udal  zerbitzu  teknikoek  faktura  horiek  ordaintzearen  aldeko  txostena  egin  dute,  alegatuz

zerbitzua egoki eta merkatuko ohiko prezioetan eman dela.  

Kontuan  hartuta  faktura  horiek  ordaindu  ezean  fede  onez  ari  diren  hirugarrenak  kaltetuko

liratekeela (kasu honetan, HEMEN GARBIKETAK SLU) eta administrazio  honek bidegabeko

irabaziak  izango  lituzkeela,  Udalbatzarrak,  bertaratutako  zinegotzi  guztiek  alde  bozkatuta,

honako hau ERABAKI DU: 

-  2015eko urriaren 16tik azaroaren 15era hainbat udal eraikin garbitzeko emandako zerbitzuari

buruz  2015eko  azaroaren  15ean  HEMEN GARBIKETAK SLU enpresak  egindako  fakturak

(152333 zenbakitik 152342 zenbakirakoak) ordaintzeko agintzea.
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13.-  EUDELEK  ESKATUTA  ALKATEAK  AURKEZTUTAKO  ADIERAZPENA:

EUSKARAREN NAZIOARTEKO EGUNEAN EUSKALDUN BERRIARI AITORTZA.

Bertaratutako  zinegotzi  guztiek  ezagutzen  dute  euskararen  nazioarteko  eguna  dela-eta
EUDELek  egiten  duen  adierazpen  proposamenaren  eredua.  Hona  hemen  horren
transkribapena: 

ADIERAZPEN EREDUA: EUSKARAREN NAZIOARTEKO EGUNEAN EUSKALDUN BERRIARI AITORTZA

Hazkunde prozesua izan da EAEn euskara biziberritzearena, eta bi izan dira prozesu eredugarri horren
zutabe nagusiak: hezkuntza eta helduen euskalduntzea. Azken hamarkada hauetan, milaka eta milaka
izan dira heldutan euskara ikastea erabaki duten herritarrak, eta  milaka, baita ere,  euskararen aldeko
hautua eginez, euskararik jakin edo jakin ez, euren seme-alabentzat euskarazko irakaskuntzaren aukera
egin dutenak.

2015eko Euskararen Egunean, euskarara hurbiltzeko hautua egin duten pertsonei aitormena egin nahi
zaie,  euskararen biziberritze  prozesua etengabe  elikatzen baitute  pertsona horiek,  eta haien guztien
gogo, kemen eta ahalegina  omendu nahi dira.

Horregatik guztiagatik:

Udal  honek  konpromisoa  hartzen  du  heldutan  euskara  ikastea  erabaki  duten  pertsona  guztiei
jendaurreko aitortza erakustea eta udalerriko kale,  plaza,  lorategi,  iturri,  areto edo guneren bati
laster EUSKALDUN BERRIA izena jartzea.
 

Adierazpen hori onartzea eta gaia batzorde informatzailean aztertu ondoren 2016an gauzatzea

proposatzen du.

Adierazpena aho batez onartu da.

14.- GALDE-ESKEAK.

Rafael  Bernalek galdetu  du datorren igandeko herri  galdeketaren emaitza gorabehera,  udal
gobernuak lanean jarraitu behar ote duen hondakinak selektiboki biltzeko sistemak gaur egungo
birziklatze tasei eusteko.

Josu  Ezkurdia:  noski  baietz,  inolako  zalantzarik  gabe.  Dakizuen  bezala,  gure  konpromisoa
hurrengo igandean Eskoriatzan erabakitzen dena errespetatzea da, emaitza edozein izanda
ere; eta zentzu horretan, ulertzen dugu emaitza gorabehera, sistema batzuk beste batzuk baino
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hobeak direla, eta uste dugu bosgarren edukiontzia sistema hobea dela arrazoi askorengatik
(merkeagoa, garbiagoa, ekonomikoagoa eta batez ere borondatezkoa delako eta herritarrek
hori  aukeratzen  badute  ez  dut  zalantzarik  nola  erabili  jakingo  dutela).  Ez  dugu  inolako
zalantzarik bilketa sistemaren tasek, ez birziklatzearenak, egungo mailari  eutsiko diotela eta
baita gainditu ere.

Rafa Bernal: borondatezkoa esaten dugunean, zer esan nahi dugu borondatezkoarekin?

Josu  Ezkurdia:  sistema  borondatezkoa  dela,  selektiboki  biltzeko  sistema  erabili  nahi  duten
pertsonek horrela egingo dutela, eta nahi ez dutenek ez dutela egingo.

Rafa Berna: eta, ez duenak egiten nola kudeatzen ditu hondakinak? 

Josu Ezkurdia. Orain, Eskoriatzan, inposatutako sistema bat dago: atez atekoa, derrigorrezkoa
dena,  eta  emaitza  txarrak  ematen  ari  dena  jendea  ez  dagoelako  pozik;  eta  alderantziz,
bosgarren edukiontziaren sistema borondatezko sistema da eta ez dugu inolako zalantzarik
jende gehienak erabiliko  duela.  Erabiltzerik  nahi  ez duen jendeak,  kontzientziazio  kanpaina
onak eginez gero, uste dut inolako arazorik gabe erabiliko duela.

Rafael Bernal: orduan, jende horrek errefuxaren bidez kudeatuko du? 

Josu Ezkurdia:  bost edukiontzi  daude: bata paperarentzat eta kartoiarentzat,  beste bat ontzi
arinentzako, beste bat beirarentzako, beste bat organikoarentzat, eta azkena, birziklagarria ez
denarentzat. Orduan, zein da edukiontzi bidez biltzeko sistemaren beste abantaila bat? Bada,
edukiontzi grisarekin argi eta garbi, inolako engainurik gabe, ikusi ahal izango dugu zein den
gure bilketa selektiboaren maila, eta hortik aurrera, dudarik gabe, hobetu ahal izango dugula.
Ondoren, berriz ere esan du orain bere taldearentzat garrantzitsuenena bilketa selektiboaren
garrantziaz  jendea kontzientziatzea dela,  edukiontziak txiparekin  edo gabe jartzea zein  den
hobe orain baloratu gabe, orain sistema dagoen moduan definitu gabe dago, eta denborarekin
ikusiko da zer neurri hartu behar diren sistema erabilterreza eta erosoa izan dadin, borondatez
eta  inposiziorik  gabe  hondakinak  sorlekuan  bereizteko  modu  erosoa  jendeari  eskaini  ahal
izateko.

Maider Landak uste du beharrezko dela jendeak sistemari buruzko gutxieneko ezaguera izatea
gero bozkatu ahal izateko.

Aitor Zubizarreta:  nik uste dut gai honi buruz izan ditugun osoko bilkura guztietan adostasun
batera iristea eta hitz egitea eskatu dugula. Eta ez dugu hitz egin, eta ez guk nahi izan ez
dugulako.  Nik  dudan  sentsazioa  inposizioarena  da.  Aurrez  inolako  eztabaidarik  izan  gabe,
irailean galdera eginda eman zitzaigun, eta batzordean eztabaidatu zen loteslea izan behar zen
edo  ez.  Baina,  batzordean  eztabaidatu  zen.  Hurrengo  osoko  bilkuran,  zer  ekarri  ziguten?
Nolako izan behar zuen galdeketak Madrilera begira, baina, galdeketa horretako kontu zehatzei
buruz ez da hitz egin, ez da eztabaidatu. Aretxabaletan ados jartzea lortu dute, hemen ezin
zitekeen? Zenbait gaietan –adibidez, parte-hartze portzentajearena, aukeratutako sistemarekin
bereizketa maila batzuetara ez iristea...- ezin daiteke adostasun bat lortu? Aurreko oso bilkuran
esan  nuen,  eta  berriz  ere  esango  dut:  Udalbatzar  moduan  ezin  dugu  hiru  sistemei  buruz
informazio  bera  eman,  eta  gero  bakoitzak  aukera  dezala?  Hori  da  demokrazia!  Baina
informazioa banatzen da, eta gero galderak kalean egiten direnez eta egiten digutenez,  eta
uste  dut  zuei  ere  bai,  eta  erantzuten  ez  dakigunez,  esaten  zaiguna  da  “gero”.  Gai  horiek
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guztioriek  lehenagotik  erabakita  egon beharko  lukete.  Esan  didate  Aretxabaletan ados jarri
direla, hemen ezin da? Ez dugu hitz egin, ez dugu hitz egiteko aukerarik izan, eta ez dut esaten
alderdi  politiko  garen  heinean,  baizik  eta  udalbatzar  bateko  kide  bezala.  Herritarrei  eman
beharreko  informazioa  “bakarra”  izan  behar  da.  Eta  aurreko  mozioan  ez  zegoen  inolako
asmorik galdeketaren aurka egiteko, alkateak prentsan egindako adierazpenak zirela-eta, ondo
funtzionatzen duen zerbait kentzeko beldurra izan zen, besterik ez; eta zergatik kendu ondo
funtzionatzen duena? Eta azken osoko bilkuran esan zen bi herritar kategoria daudela, eta bi
kategoria daude batzuk interneterako sarbiderik ez dutenetik eta ur hornidura beraien kontura
kudeatu behar dutenetik, baina, hondakinen kontuan... mesedez! Badira gai garrantzitsuagoak.
Eta berriz ere esango dut, ezin da hitz egin? Ez dakit zer den hori eskatzea!
Josu Ezkurdia: lehendabizi, uste dut dena behin eta berriz errepikatzen ari garela, horretaz hitz
egin genuen aurreko asteko osoko bilkuran; eta bigarrenik, esaten duzuna esateak harritzen
nau,  gai  hau,  galdeketari  buruzko  kontu guztiak,  gehiengo osoz,  aho  batez,  onartzea  lortu
denean, harritzen nau. Uste dut hiru batzordetan eztabaidatu direla, batzordeetan eztabaidatu
nahi  ziren  gai  guztiak  eztabaidatu  ahal  izan  dira,  inoiz  ez dugu gai  bati  buruz hitz egiterik
galarazi; den-dena, galdeketari buruzko kontu guztiak, gehiengo osoz, aho batez, onartu da.
Hortik  aurrera,  noski  Eskoriatzan  jarriko  den sistema ahalik  eta  onena izango dela,  inolako
zalantzarik  gabe;  sistema  irekia  izango  da,  horrela,  hobetu  ahal  izango  dugulako,  hori
lehenengo batzordean esan nuen. Lehenengo batzorde horretan txiparekin edo gabe izango
zela  galdetu zenean, uste dut  esan genuela hobeto dela irekita uztea,  sistema batekin edo
bestearekin  lortutako emaitzen  arabera,  aldatu  ahal  izango dugulako.  Bestela,  galdera itxia
izanez  gero,  adibidez,  bosgarren  edukiontzia  txiparekin,  zer  gertatuko  da  ez  badu
funtzionatzen? Ezingo genukeela aldatu, galdera horrela egin zelako. Horregatik proposatzen
genuen  galdera  irekiak  egitea.  Beraz,  hona  etortzea  esanez  inposatu  dugula,  ez  dela
informaziorik  eman;  jendea engainatzea  dela  iruditzen  zait.  Eduki  nahi  izan  den informazio
guztia  egon  da,  sistema  horiek  oso  ezagunak  dira  Gipuzkoan,  bertan  baititugu  atez  ateko
sistema,  sistema  mistoak  eta  edukiontzidun  sistemak.  Jende guztiak  daki  zertaz ari  garen,
denek dakite  zer  den  atez atekoa,  sistema  inposatua,  derrigorrezkoa  eta  ez  duenak ondo
funtzionatzen,  askoz  ere  garestiagoa  izateaz  gain;  sistema  mistoa  antzerakoa  dela,  eta
bosgarren  edukiontziaren  sistema  askoz  ere  merkeagoa,  askoz  ere  garbiagoa  eta
borondatezkoa dela. Hori esanda, ez dago arazorik sistema zuzentzeko -txipa ipini behar bada,
txipa jartzen da; ez bada jarri behar, ez da jartzen- eta bilketa selektibo tasa altuak lortzeko.
Hori horrela, azaroaren 30etik aurrera elkarrekin lanean jarraitu beharko dugula... noski baietz.
Guk ezustea hartu genuen mozio bat aurkeztu zenutenean gurekin adostu gabe, ezer hitz egin
gabe sarrera  ofiziala  eman aurretik,  uztailetik  ari  garenean zuekin  negoziatzen  eta  gauzak
adosten.  Galdera  ere  aldatu  genuen,  izan  ere,  ez  zarete  konturatu  Eskoriatzako  galdera
Gipuzkoa osoan egingo direnekiko ezberdina dela? Eta hori horrela da IRABAZIk hirugarren
aukera proposatu zuelako, eta guk, borondate politikoagatik, adostasuna lortu nahian, onartu
genuelako.  Horren  guztiorren  ondoren,  horri  guztiari  buruz  hiru  hilabetez  hitz  egiten  aritu
ondoren adostasunik lortzeko borondaterik ez dela egon esatea... hipokresia dela iruditzen zait.

Alkatea: elizateei dagokienez, elizate bakoitzean izan genituen bileretan, eta horren lekuko da
Iñaki, argi eta garbi esan genuen galdeketa egingo genuela eta galdeketan guztiek parte hartu
izango zutela. Elizate guztietan esan genuen, ez genuen ezer izkutatu, eta guk ez dugu ezer
inposatu.  Beno,  gezurretan  ari  naiz,  baten  ahaztu  egin  zitzaigun,  Gellaon,  besteetan  esan
genuen.  Eta  ez  dut  gehiago  eztabaidatu  nahi,  baina,  iruditzen  zait  inposizioaz  hitz  egitea
gehiegi dela, egindako bilera guztietan argi eta garbi esan genuenean zein zen gure asmoa.
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Rafa Bernal: pixka bat atzera eginez, eta berriz helduz esan duzun horri, mundu guztiak dakiela
zer  den sistema bakoitza,  gaur egun oraindik  zalantza  egiten dut  zer  den edukiontzi  grisa,
errefuxaren grisa ote den, berde grisezka oten den, edo zer  kristo den, nik,  gaur egun, ez
dudalako garbi zer den bosgarren edukiontzia, niretzat bosgarren edukiontzia errefuxa delako,
eta  errefuxa birzikla  ezin  den edo beste  edukiontzietara  bota  ezin  den guztia  baita;  baina,
niretzat ez da nahi duzuna bota dezakezun edukiontzia; baina, borondatezkoa denez, ez da
grisa, berdea da, eta horrekin atzera egiten dugu, orain dela 10 urtera. 

Josu Ezkurdia:  harrigarria egiten zait zinegotzi batek, IRABAZIko zinegotzi batek, bera izanik
galdera bakoitzaren deskripzioa egin zuena, ez jakitea zertaz ari den hitz egiten.

Rafa Bernal: galderari testuingurua emango dion sarrera falta zaio. Galdera dela galdeketaren
eduki osoa esatea iruditzen zait... ez, ez da horrela.

Josu Ezkurdia:  barkatu, baina, berriz diot zuk onartu zenuela galdera, eta ez baldin badakizu
zer onartzen ari zinen, ba horrek asko esaten du batzorde eta plenoetan entzuten duzunaz.

Rafael Bernal: niri esan zitzaidan galdera bat bidali behar dela Madrilera, bakarrik galdera, eta
hori da adostu dugun galdera, honako hau jartzen zuen galdera: bosgarren edukiontzia edo
atez atekoa, eta neure buruari esan nion, bada hirugarren sistema, eta uste dut beste buelta
bat eman behar zaiola galderari,  ez gainontzekoari,  gainontzekoa berez etorriko zela  jotzen
baitzen; eta gero, ez da etorri. Gero zuk esaten duzu galderan dagoela guztia, dena hor sartuta
dagoela; galdera aztertzen baduzu prozesu osoa ulertzeko gai zara.

Aitor Zubizarreta:  askotan hitz egin zaigu presari  buruz.  Presa egon da,  eta horregatik,  zer
gertatu da hemen? Galdera onartu genuen eta eztabaida loteslea izatearen gainekoa izan zen.
Eta,  orain gaizki  ulertu bat  daukagu. Hasieratik esan genuen loteslea izanez gero,  emaitza
guztiok onartu beharko genukeela, ez bakarrik  Udalak. Eta orain hau esaten zaigu:  ez,  ez,
bakoitzak nahi duena egingo du. Gaiak hor daude. Herritar batek bere zaborra errekara bota
nahi  badu  hurrengo  hilabeteetan,  zer?  Kontzientziatu  behar  dugu?  Horri  buruz  hitz  egin
beharko genukeen,  eta  hori  zen  eztabaidarako  puntu bat.  Ez dugu ezer  adostu,  eta  noski
galdera onartu genuela! Nork esango zuen ezetz? Eta gero esan genuen galdeketa bat nola
egin behar den arautu behar genuela, eta onartu genuen, baina ez da besterik egon. Ez da
besterik egon! Ez esan hitz egin dugunik. Eta gero, Joxerrak mezu bidez esaten digu galdeketa
29rako deitzea erabaki duela. Eta, guk ez genuen ezer esatekorik? Eguna egokia zen edo ez,
edo hau edo beste hori... ez dakit, mozioaren atzetik zerbati egon zela zuk uste duzun bezala,
guk  ere  pentsa  dezakegu horrelako  zerbait  dagoela  eguna  abenduaren  20ko  hauteskunde
orokorrak baino lehenxeago jartzeagatik, hau da, jendeak pentsatzea EAJ/PNV-k bere hitza
betetzen duela eta hori propaganda bezala erabiltzea. Hori pentsatu dezakegu, ez? Baina, ez
gara  horrelakoetan  sartuko.  Herrian  haserrea  sortu  duen  gai  baten  aurrean  gaude,  arindu
beharrekoa  eta  denon  artean  lasai  landu  beharrekoa,  eta...  berriz  ere  horrekin;  jendea
nazkatuta, eta gainera, ez dakigu zer bozkatu behar dugun. Zuen iritzia, guztiaren aurrean, da
bakoitzak gura dezana egin dezala,  eta hori  ez da horrela izan behar,  nik uste dut herriari
zerbait  kontsultatzen zaionean kontsultatik ateratakoa denok betetzeko eta zuzen  betetzeko
dela. Horretarako kontsultatzen da, denon artean erabakitzen dugu eta denok betetzen dugu. 

Josu Ezkurdia: beno, lehendabizi esaten duzu gauzak presaz egin direla, eta nik ez nioke presa
deituko, eraginkortasuna eta kudeaketa ona deituko nioke, hau da, PNV eredua hain zuzen ere.
Bigarrenik, inposaketaz ari zara, eta herri hau aspertuta dago bi urte eta erdiz gauzak modu

2015/11/ 24
Ohiko Osoko Bilkura

Pleno ordinario 
15



txarrean egiteaz. Guk kanpainan esan genuen, eta Udalean sartu ginenetik esan dugu: ez dugu
jendea behartu behar gauzak egitera,  konbentzituta  gaude jendeak badakiela gauzak ondo
egiten eta ondo egin nahi dituela; eta bost edukiontziko sistema bultzatu behar dugu hori delako
gauzak ondo egiteko modua, eta seguru gaude funtzionatuko duela inor behartu gabe. Argi eta
garbi dago gure eredua eta zuena guztiz ezberdinak direla. 

Aitor Zubizarreta:  inposizioaz hitz egiten ari gara. Herri  honetan ingurumen arloan: abiadura
handiko  trena,  autopista...  zenbat  kontsultatu  du  gure  gobernuak?  Horiek  egiteko  nori
kontsultatu  dio? Historia  pixka bat  nahi  duzu?  Noiz  sortu  zen  autopistarena? Urteak dira...
Autopista egin edo ez eztabaidatzen hasi zenean, herriari kontsultatu zitzaion, hobe esan, talde
jakin batzuei, eta ezezkoa atera zen. Zertan gelditu zen? Egin, egin da. Abiadura handiko trena,
nori kontsultatu zaio? Eta gauza bera beste gai batzuetan, hemen aipatuko ez ditugunak, nik
beste gaia dakart. Hitz egin dezagun! Herriari eragiten dioten gaiei buruz hitz egin dezagun, eta
ez didazu esango, ba, gai horri buruz hitz egin dugunik. Ez dugu aukerarik izan! Zergatik lortu
dute ados jartzea Aretxabaletan? Zer gertatu da han? Hitz egin dute, guk zergatik ez?

Rafael Bernal: gaiari buruz hitz egin ez dugunaren adibide garbia da gaurko eta aurreko osoko
bilkuran horretaz aritzea.

Josu Ezkurdia: ez dakit nor mareatu nahian zabiltzaten. Gaiari buruz hiru batzordetan eta osoko
bilkura bitan hitz egin da. Hortik aurrera, nahi izan duzuen guztiaz hitz egin da, gai bat edo
beste ez duzuela atera... zuek jakingo duzue zergatik. Nik uste dut arazoa ez dela hori, nik uste
dut arazoa dela inork ez zuela uste PNV-k galdeketa egingo zuenik eta Madrileko baimena hain
azkar etorriko zenik. Uste dut arazoa hori dela, gure konpromisoak markak hausteko denboran
bete ditugu, eta uste dut horrek kezkatzen zaituztela. Guk, hondakin bilketa sistemari buruzko
galdeketa ahalik eta azkarren egingo genuela agindu genion Eskoriatzako herriari maiatzean,
eta bete egin dugu. 

Rafel Bernal: Zorionak!

Josu Ezkurdiak eta alkateak:  eskerrik asko!

Maider Landa:  oker  ez banago,  hemen galdera  onartu  zen  esan  zigutelako presa  zegoela
Madrilera bidaltzeko, eta gero hitz egingo zela beste guztiaz. Aldameneko herrian gauzak azkar
baino ondo egin diren adibide garbia dugu. Galdeketa urtarrilean egingo da, eta uste dut ez
dela berandu, eta hala ere, eztabaidatu diren hainbat kontu jarri dira mahaigainean. Nik alboko
herriko prozesua txalotzen dut. 

Josu Ezkurdia:  berriz diot,  uztailetik,  orduko osoko bilkuran hartu baitzen galdeketa egiteko
konpromisoa, asteak, hilabeteak izan ditugula nahi izan dugunaren gainean hitz egiteko. Ez
badugu  hitz  egin  beste  zerbaitetan  izan  zaretelako  izango  da,  agian.  Eta,  harritzen  nau
Aretxabaletako  galdeketaren  prozesua  txalotzea  zuk,  eta  ez  Eskoriatzakoa,  zuk  onartu
duzunean Eskoriatzako galdeketa prozesua.

Maider Landa:  presa zegoela eta hitz egingo zela esan zidatelako, eta horregatik onartu zen
aho batez. Baina, hitz horiekin. 

Aitor Zubizarreta: eta amaitze aldera, dagoen nahasmenari buruz, oker ez banago Bergaran bi
aukera eskaintzen dira: bosgarren edukiontzia eta atez atekoa, baina, atez atekoa ez da orain
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dutena, oraingoa mistoa delako, eta beraiek atez atekoa deitzen diote. Hori ari da gertatzen.
Eta zuk badakizu. Zeri deitzen dio jendeak atez atekoa? Hemen jendeak galdetzen duena da
zer den sistema mistoa.  

Josu Ezkurdia: egia da, Bergarako sistema mistoa da, guretzat Eskoriatzan jarriko zen sistema
mistoa eta atez atekoa ia gauza bera dira, biak ere garestiak dira, gaizki funtzionatzen dute eta
ez dira erosoak. Horregatik, guk bosgarren edukiontziaren alde egiten dugu. Zergatik ditugu
hemen hiru  galdera bi  izan  beharrean Aretxabaletan edo Bergaran moduan? Adostasunera
iristea nahi izan genuelako eta IRABAZIk sistema mistoa proposatu zuelako. Behar bada, berak
erantzun beharko lioke horri.

Rafael Bernal:  IRABAZIk sistemari buruzko galdera izatea nahi zuelako, eta sistemari buruz
galdetzen bada sistemak jarri behar dira mahaigainean, ez Bergaran edo Aretxabaletan bezala,
bi  sistema  jarrita.  Eta  hirugarrena,  zer?  Ez da  sistema  bat? Bai,  eta  laugarren  bat  ere  jar
genezakeen: dron bidez etxetik jasotzea. Sistema bideragarria da.

Zinegotzien arteko eztabaida amaituta, ondoren bilkurara etorritako herritar bik hartu dute hitza

Hona hemen beraiek esandakoaren laburpena:

Gontzal Gonzálezek azaldu du galdeketari buruzko diptikoa jaso ondoren udal webgunearen
bidez informazioa eskatzea erabaki zuela. Berak esan duenez, egin zituen galderak 3 sailetan
bildu  daitezke:  batzuk  sistema  zerbaitetan  oinarrituta  aukeratu  ahal  izateko  jasoko  zen
informazio  osagarriari  buruzkoak  ziren;  beste  batzuk,  parte  hartzeari  eta  emaitzari  buruz,
emaitza loteslea izateko eskatu behar ziren gehiengoaz; eta beste sail bat, hainbat kontuez.
Argitu du horri guztiorri buruzko erantzunak jasotzeko norekin egon behar zen esateko eskatzen
zuela. Hori guztiori azalduta, esan du 12 egun pasa direla, igandea hor dagoela, eta ez duela
inolako erantzunik jaso, eta horren aurrean honakoak galdetu nahi dituela: zer gertatu den bere
eskaerarekin? Informazio osagarria jaso behar duen? Eta zer nolako gehiengoa eskatu behar
den prozesuan?

Alkateak:  eman behar dugun informazioaren gainean, uste dut nahikoa esan dugula eta argi
gelditu dela izan dugun kritikarengatik. Guk prozesu bat jarri dugu martxan, eta dirudienez ez
da izan gardena hiru batzordetan eta bi  osoko bilkuretan,  eta baita ez ohiko osoko bilkura
batean ere, aztertu arren. Nork erantzungo dizunari buruz, ba, Udalari zuzendutakoan Udalak
erantzungo dizu. Guk gauza bat dugu argi: ez dugu ezer inposatu nahi, eta orain arte azken bi
urte  eta  erdian inposatutako  sistema bat  izan  dugu.  Gure  izaera  demokratikoaren arabera,
aurreko alkatearen gauza bera egin dezakegu: alkate erabakiz inposatu sistema bat, baina,
justu  hori  da  egin  behar  ez  duguna.  Guk  igandean  bozkatzera  joango  denak,  izandako
informazio apurrarekin, erabakitzen duena errespetatuko dugu.

Gontzal  Gonzalezek  argitu  nahi  izan  du,  amaitzeko,  sistema  bat  edo  bestea  aukeratzeko
beharrezkotzat jotzen zuen informazioa Udaletik jasotzea zela berak nahi zuen gauza bakarra,
eta domeka baino lehen espero zuela bere galderei buruzko erantzuneren bat jasotzea.

Alkateak eta Josu Ezkurdiak erantzun diote erantzunik jaso ez izanaren arrazoia webgunearen
bidez galdera asko jaso dituztela dela, eta ahal duten neurrian pixkanaka-pixkanaka erantzuten
ari direla.
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Horren aurrean, Udalera sartzen den informazio guztia eskuratu ahal izatea eskatu du Aitor
Zubizarretak.

Josu  Ezkurdiak  erantzun dio  erregistro  bidez izaten  diren sarrerak  Erregistro  Liburuan  ikus
ditzakeela, eta web bidez egiten direnei dagokienez,  ez duela inolako arazorik informatikoei
esateko berari eta gainerako zinegotziei automatikoki birbidaltzeko.

Ondoren, Maider Otamendik, osoko bilkurara etorri diren herritarren artean dagoenak, galdetu
du zer nolako gehiengoa eskatu behar den galdeketaren emaitza loteslea izateko.

Josu Ezkurdia: kontuan izanik aurreko sistema ez zuela inork bozkatu, nahikoa izango litzateke
boto bakarra sistema aldatzeko. 

Alkateak  jakinarazi  dio  dagoeneko  88  pertsonek  eman  dutela  aurretiko  bozka,  eta  horrek,
bikoiztu,  hirukoiztu,  laukoiztu...  egiten  duela  aurreko  sistema  ezartzeko  parte  hartu  zuten
pertsonen kopurua.

Maider Otamendi: bai!, lehen Udalbatzarrak erabaki zuen.

Alkatea:  ez, lehen 3 pertsonek (bi zinegotzik eta alkateak) parte hartu zuten batzorde batean
erabaki zen, eta gero alkate erabakiz erabaki zen.

Ondoren, Maider Otamendi kexatu da jendeari informazio gutxi ematen ari zaiolako, eta esan
du herrian jendea galdera asko egiten ari dela sistemei buruz.

Alkateak erantzun dio  ahal  duten neurrian jendeak egindako galdera guztiak  erantzuten ari
direla, baina, lan kargarengatik, salbuespenen bat egon daitekeela, eta galderaren bat erantzun
gabe egon daitekeela oraindik. Azkenik esan dio bere garaian, atez atekoa ezarri zenean, 1.491
pertsona gelditu zirela erantzunik gabe.

Ondoren,  Maider  Otamendik  galdera  bat  egin  dio  Iñaki  Kerejetari,  Eskoriatzako  Elizateen
Elkarteko zinegotziari. Adierazi dio talde horrek onartu eta aurkeztu zuela EH BILDUrekin eta
IRABAZIrekin bost puntuko mozio bat, eta idazkariaren txostenaren ondoren elizateei buruzko
puntua kendu zutela, eta berak ulertzen duela mozioa sinatu bazuen beste 4 puntuekin ados
zegoelako izango zela, eta aurka bozkatu izanaren arrazoia jakin nahi duela.

Iñaki  Kerejetak  erantzun  dio  mozioari  baiezkoa  eman  ziola  mozioak  onartzeko  prozesua
ezagutu  gabe,  bere  garaian,  galdetu  bazuen  ere,  ez  zitzaiola  erantzun  mozio  horrek
kontsentsua izan behar zuen edo ez. Eta gero, idazkariaren txostena ikusita, auzoalkateekin
hitz egin zuela, eta denak agertu zirela mozioaren aurka bozkatzearen alde.
 

Eta beste gairik ez dagoenez, arratsaldeko zazpiak eta berrogei minututan amaitutzat 
ematen da bilera, eta bertan gertatutakoa, nik, Idazkariak, egiaztatzen dut. 
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1 ERANSKINA

ESKOLA AGENDA 21-ERAKO ARETXABALETAKO UDALAREKIN SINATU BEHARREKO
LANKIDETZA HITZARMENAREN BALDINTZAK 

LEHENA: Aretxabaletako  Udalak  eta  Eskoriatzako  Udalak  lankidetzan  aritzeko  konpromisoa
hartzen  dute  beren  herrietako  ikastetxeekin  administrazio  biek  hartu  dituzten  obligazioak
betetzeko, Eskola Agenda 21eko programa gauzatu ahal izateko.

BIGARRENA: Alde bakoitzak hartzen dituen konpromisoak:

• Eskoriatzako Udalak: 

Kontuan  hartuta  Eskoriatzako  Udalak  arlo  honetan  dagoeneko  baduela  eskarmentua,
Aretxabaletako udalarentzat oso lagungarria izango dela, eta lan-ordu kopuru asko aurreztea
ekarriko duela aurreko  klausulan aipatutako helburua  lortu ahal izateko, Aretxabaletako Udalak
Eskoriatzako Udaleko teknikariaren laguntza izango du eta,  horren ondorioz,  besteak beste,
Eskoriatzako Udalaren materialak, dokumentuak.... erabili ahal izango ditu. 

- Aretxabaletako Udalak: 

Aretxabaletako  Udalak  6.216,90  euroko  ekarpenak  egingo  du.  Horretarako,  Aretxabaletako
Udalak 2016ko eta 2017ko udal aurrekotuetan partida bat jasoko du.

HIRUGARRENA: Aretxabaletako  Udalak  bigarren  klausulan  aurreikusitako  ekarpen
ekonomikoa  egingo  du  EUSKADIKO  KUTXA  erakundean  irekitako  30350044850440900025
kontu korrontean. Kontu honen titularra Eskoriatzako Udala da eta honako epeetan ingresatuko
zaio: 

- Lehenbiziko zatia, diru-laguntzaren %33koa, 2016ko urte amaieran,  2016eKo abenduaren
31a baino lehen.

- Bigarrena zatia, diru-laguntzaren %33koa, 2017ko martxoaren  31a baino lehen.

- Azken zatia, gainontzeko diru-laguntzarena, 2016-2017 ikasturtea amaitu ondoren,  2017ko
uztailaren 31a baino lehen. 

LAUGARRENA:

Lankidetza hitzarmen honen iraupena 2016-2017 ikasturtearena izango da eta ez du luzapenik
izango. Dena den, Udal biek ikasturtean zehar egindako lana trukatu ahal izango dute Eskola
Agenda 21 proiektua ahalik eta modu eraginkorrenean gauzatu ahal izateko. 

BOSGARRENA:  Hitzarmenaren izaera juridikoa: 
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Lankidetza hitzarmen honek izaera administratiboa du eta juridikoki Sektore Publikoko
Kontratuen Legearen Testu Bateginaren 4.1-d) artikuluan kokatzen da. Beraz, bere aplikazio

zuzena baztertu egiten da, nahiz eta testu legalaren printzipioak aplikatu ahal izango diren bere
indarraldian sor daitezkeen zalantza eta hutsuneak erabakitzeko.

2. ERANSKINA

HERRIA: ESKORIATZA
BARRUTIA: 01 SEKZIOA: 001 MAHAIA: A

HAUTESLEKUA:  KULTUR ETXEA
HELBIDEA: . HIDALGA KALEA 1

 
MAHAIBURUA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0443 IKASKETA MAILA: 4

Izena: IKER ERRASTI HORRILLO
Identifikatzailea: 72731958R

Helbidea: . SAN PEDRO AUZOA 17 SOLAIRUA 02 ATEA B.
Posta kodea: 20540

MAHAIBURUAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0171 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: ANA MARIA BALLESTEROS ALONSO
Identifikatzailea: 72457202A

Helbidea: . SAN PEDRO AUZOA 15 SOLAIRUA P05 ATEA B
Posta kodea: 20540

MAHAIBURUAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0412 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: IGOR ECHAVE LETE
Identifikatzailea: 16294510E

Helbidea: . MENDIOLA ELIZATEA 3 BEHEA
           GARATE

           MENDIOLA
Posta kodea: 20540

1. BOKALA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0627 IKASKETA MAILA: 4
Izena: AITOR GOMEZ GONZALEZ

Identifikatzailea: 30645131T
Helbidea: . INTXAURTXUETA AUZOA 3 SOLAIRUA 01 ATEA B

Posta kodea: 20540

1. BOKALAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0731 IKASKETA
MAILA: 3

Izena: JULIA HERRUZO CORDERO
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Identifikatzailea: 72728375Y
Helbidea: . INTXAURTXUETA AUZOA 24 SOLAIRUA 03 ATEA D

Posta kodea: 20540

1. BOKALAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0231 IKASKETA
MAILA: 3

Izena: IDOIA BENGOA MUÑOZ
Identifikatzailea: 72572292R

Helbidea: . INTXAURTXUETA AUZOA 11 SOLAIRUA 1 ATEA B
Posta kodea: 20540

2. BOKALA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0548 IKASKETA MAILA: 3
Izena: PILAR GARCIA ANDRES
Identifikatzailea: 12222230F

Helbidea: . INTXAURTXUETA AUZOA 13 SOLAIRUA 1 ATEA B
Posta kodea: 20540

2. BOKALAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0537 IKASKETA
MAILA: 2

Izena: JOSE MARIA GAMBOA ERCILLA
Identifikatzailea: 15357636F

Helbidea: . INTXAURTXUETA AUZOA 7 SOLAIRUA P01 ATEA E
Posta kodea: 20540

2. BOKALAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0444 IKASKETA
MAILA: 3

Izena: FRANCISCO JAVIER ERRASTI IRIARTE
Identifikatzailea: 15343187W

Helbidea: . SANTA ANA AUZOA 13 SOLAIRUA P03 ATEA ESK.
Posta kodea: 20540

*****************************************************************************
*****

HERRIA:
BARRUTIA: 01 SEKZIOA: 001 MAHAIA: B

HAUTESLEKUA:  KULTUR ETXEA
HELBIDEA: . HIDALGA KALEA 1

 
MAHAIBURUA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0770 IKASKETA MAILA: 4

Izena: JOSE MARIA ZUBIZARRETA OJEA
Identifikatzailea: 72567578W

Helbidea: . SANTA ANA AUZOA 7 SOLAIRUA P01 ATEA EZK.
Posta kodea: 20540

2015/11/ 24
Ohiko Osoko Bilkura

Pleno ordinario 
21



MAHAIBURUAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0659 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: XABIER URIARTE IÑURRATEGI
Identifikatzailea: 72841110H

Helbidea: . EDUARDO GOROSARRI PLAZA 5 SOLAIRUA 3 ATEA EZK.
Posta kodea: 20540

MAHAIBURUAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0630 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: ESTRELLA TEBAR APRAIZ
Identifikatzailea: 16302908W

Helbidea: . SAN PEDRO AUZOA 7 SOLAIRUA 04 ATEA EZK.
Posta kodea: 20540

1. BOKALA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0474 IKASKETA MAILA: 4
Izena: JOSEBA RIELO AYASTUY

Identifikatzailea: 16299801T
Helbidea: . SAN PEDRO AUZOA 14 SOLAIRUA P05 ATEA ESK.

Posta kodea: 20540

1. BOKALAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0667 IKASKETA
MAILA: 3

Izena: OSKAR URIBE-ECHEVARRIA ERAÑA
Identifikatzailea: 18597321G

Helbidea: . INTXAURTXUETA AUZOA 4 SOLAIRUA 01 ATEA B
Posta kodea: 20540

1. BOKALAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0439 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: ANA QUINTAS GILGADO
Identifikatzailea: 16297772H

Helbidea: . INTXAURTXUETA AUZOA 35 SOLAIRUA P02 ATEA EZK.
Posta kodea: 20540

2. BOKALA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0611 IKASKETA MAILA: 3
Izena: M. DEL MAR SERVIDE ZABALETA

Identifikatzailea: 16291793L
Helbidea: . SAN PEDRO AUZOA 3 SOLAIRUA P01 ATEA ESK.

Posta kodea: 20540

2. BOKALAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0339 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: JOSE ORTIZ GUTIERREZ
Identifikatzailea: 72575233K

Helbidea: . INTXAURTXUETA AUZOA 18 SOLAIRUA 4 ATEA EZK.
Posta kodea: 20540
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2. BOKALAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0442 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: JESUS VICTOR RABANETE ABERASTURI
Identifikatzailea: 16286354P

Helbidea: . INTXAURTXUETA AUZOA 1 SOLAIRUA 01 ATEA ESK.
Posta kodea: 20540

*****************************************************************************
*****

HERRIA: ESKORIATZA
BARRUTIA: 01 SEKZIOA: 002 MAHAIA: A

HAUTESLEKUA:  KULTUR ETXEA
HELBIDEA: . HIDALGA KALEA NUM: 1

 
MAHAIBURUA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0521 IKASKETA MAILA: 4

Izena: JULEN EZEIZA ARAMBURUZABALA
Identifikatzailea: 16258135X

Helbidea: . ATXORROTZ BIDEA 3 SOLAIRUA BEHEA
Posta kodea: 20540

MAHAIBURUAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0165 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: MARIA NIEVES ARRIARAN ZUBIZARRETA
Identifikatzailea: 15343509W

Helbidea: . MAZMELA ELIZATEA 3 SOLAIRUA BEHEA
           MAZMELA

Posta kodea: 20540

MAHAIBURUAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0227 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: MARIA ASUNCION BADIOLA ETXANIZ
Identifikatzailea: 15376036F

Helbidea: . OLAETA PLAZA 3 SOLAIRUA 02 ATEA ESK.
Posta kodea: 20540

1. BOKALA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0752 IKASKETA MAILA: 4
Izena: NEREA IÑURRATEGI URIBARRI

Identifikatzailea: 16286146F
Helbidea: . BOLIBAR ELIZATEA 45 SOLAIRUA B

           BOLIBAR
Posta kodea: 20540

1. BOKALAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0290 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: AITOR BELOKI UNAMUNO
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Identifikatzailea: 72455794K
Helbidea: . MAZMELA ELIZATEA 10 SOLAIRUA BEHEA

           OSINALDE
           MAZMELA

Posta kodea: 20540

1. BOKALAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0159 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: OLATZ ARRESE IÑARRA
Identifikatzailea: 44670457H

Helbidea: . OLAETA PLAZA 4 SOLAIRUA 02 ATEA ESK.
Posta kodea: 20540

2. BOKALA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0743 IKASKETA MAILA: 4
Izena: AIORA IGARTUA SASIGAIN

Identifikatzailea: 72455726E
Helbidea: . DORLETA AUZOA 5 SOLAIRUA 04 ATEA ESK

Posta kodea: 20540

2. BOKALAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0541 IKASKETA
MAILA: 3

Izena: JOSEBA FERNANDEZ DE ARROYABE MURILLO
Identifikatzailea: 45168152Q

Helbidea: . OLAETA PLAZA 4 SOLAIRUA 01 ATEA EZK.
Posta kodea: 20540

2. BOKALAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: A0777 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: KEPA ISASMENDI GABILONDO
Identifikatzailea: 72455938G

Helbidea: . JOSE ARANA KALEA 20 SOLAIRUA P02 ATEA B
Posta kodea: 20540

*****************************************************************************
*****

HERRIA: ESKORIATZA
BARRUTIA: 01 SEKZIOA: 002 MAHAIA: B

HAUTESLEKUA:  KULTUR ETXEA
HELBIDEA: . HIDALGA KALEA NUM: 1

 
MAHAIBURUA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0352 IKASKETA MAILA: 4

Izena: ANA PALOMO URCELAI
Identifikatzailea: 16299943G

Helbidea: . OLAETA PLAZA 5 SOLAIRUA P03 ATEA EZK.
Posta kodea: 20540
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MAHAIBURUAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0661 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: NEKANE URRUTIA URCELAY
Identifikatzailea: 16278322A

Helbidea: . OLAETA PLAZA 4 SOLAIRUA 03 ATEA ESK.
Posta kodea: 20540

MAHAIBURUAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0199 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: ICIAR MONDRAGON AZCARRAGA
Identifikatzailea: 16287514H

Helbidea: . ARANBURUZABALA KALEA 46 SOLAIRUA 04 ATEA EZK.
Posta kodea: 20540

1. BOKALA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0125 IKASKETA MAILA: 4
Izena: IMANOL MADINABEITIA GUTIERREZ

Identifikatzailea: 16296640J
Helbidea: . JOSE ARANA KALEA 2 SOLAIRUA P02 ATEA C

Posta kodea: 20540

1. BOKALAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0606 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: ANDONI URIBE-ECHEVARRIA ECHEVARRIA
Identificador: 16258048S

Helbidea: . DORLETA AUZOA 9 SOLAIRUA P02 ATEA EZK.
Posta kodea: 20540

1. BOKALAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0673 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: MANUELA VALOR CABALLERO
Identifikatzailea: 72446609J

Helbidea: . SAN JUAN KALEA 12 A SOLAIRUA 01 ATEA C
Posta kodea: 20540

2. BOKALA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0615 IKASKETA MAILA: 4
Izena: ANDONI URIBE-ETXEBARRIA AXPE

Identifikatzailea: 18601174Q
Helbidea: . HIDALGA KALEA 16 SOLAIRUA P01 ATEA ESK.

Posta kodea: 20540

2. BOKALAREN 1. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0120 IKASKETA
MAILA: 3

Izena: IOSU LUENGO MATO
Identifikatzailea: 72731043Y

Helbidea: . DORLETA AUZOA 12 SOLAIRUA P04 ATEA EZK.
Posta kodea: 20540
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2. BOKALAREN 2. ORDEZKOA – ZERRENDAKO HURRENKERA ZENBAKIA: B0261 IKASKETA
MAILA: 4

Izena: IOSEBA OLMO ISASMENDI
Identifikatzailea: 72737426H

Helbidea: . AINGERU GUARDA PASEALEKUA 4 SOLAIRUA 3 ATEA A.
Posta kodea: 20540

*****************************************************************************
*****
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1.- APROBACIÓN DE ACTAS DE SESIONES ANTERIORES.

Por encontrarlas conformes  son aprobada las actas de las sesiones celebradas el 22/09/2015,
29/09/2015 y  20/10/2015.

2.- COMUNICACIONES DE LA ALCALDÍA   .

Se da cuenta de las resoluciones adoptadas por la Alcaldía hasta el 19 de noviembre de 2015
haciéndose entrega de un copia del extracto de las mismas.

De forma expresa se informa sobre  la resolución relativa a la aprobación del expediente de
modificación de créditos Nº16.

3.- FORMALIZACION DE CONVENIO DE COLABORACION CON EL AYUNTAMIENTO DE
ARETXABALETA EN MATERIA DE AGENDA 21 ESCOLAR.

De  conformidad  con  la  propuesta  elevada  desde  la  Comisión  informativa  de  Gobierno   y
Finanzas y el voto favorable de todos los corporativos presentes, el Pleno acuerda:

Primero: Formalizar con el ayuntamiento de Aretxabaleta un convenio de colaboración para la
materialización  del  Programa Agenda 21 Escolar  en ambos municipios.  La cláusulas  del
convenio a formalizar quedan fijadas en el Anexo 1 del presente acta.

Segundo: Facultar al Sr. Alcalde para que,  en nombre y representación del Ayuntamiento,
formalice dicho convenio.

4.-SOLICITUD  DE  BONIFICACIÓN  CURSADA  POR  PROPIETARIOS  DE  SAN
PEDRO Nº 4

Vista la solicitud cursada a instancia de los copropietarios de San Pedro Nº 4 y consistente en

que se les conceda una bonificación en el impuesto devengado con motivo de la concesión de

la  licencia  municipal  para  la  ejecución  de  las  obras  de  instalación  de  un  ascensor  en  el

inmueble.

Vista la ordenanza reguladora del Impuesto sobre Construcciones, Instalaciones y Obras, en 

cuyo artículo 5.3.3.5 se contempla la siguiente bonificación para el caso de obra de instalación 

de nuevos ascensores: 
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Gozarán de una bonificación del 90% de la cuota las obras consistentes en la instalación de ascensores en 
edificios de dos ó mas plantas cuyo uso principal sea el de vivienda y la instalación del mismo se adecue a las 
condiciones exigidas en la ordenanza municipal y/o planeamiento municipal aprobado a tal efecto. No tendrán 
derecho a dicha bonificación las obras de sustitución de ascensores, la instalación de ascensores en edificios de 
tipología villa familiar o bifamiliar, aislada o adosada y, en general, las actuaciones de instalación de ascensores 
en edificios de nueva planta (aunque sean sustitución de anteriores) realizadas por los propios promotores y 
contratistas. 

Mientras que no se apruebe la ordenanza municipal que se menciona en el párrafo anterior, será el Pleno del 
Ayuntamiento el órgano competente para resolver sobre la solicitud de bonificación y la concesión de la misma 
quedará sujeta al cumplimiento de los siguientes requisitos:

- La instalación del ascensor deberá enmarcarse dentro del edificio.
- Las obras deberán cumplir las normativas vigentes.

- La instalación deberá ser entre las posibles alternativas la que en mayor grado mejore la accesibilidad de los 
ciudadanos a las viviendas del edificio.

- La instalación deberá ser homogénea con las de los edificios homogéneos del entorno. 

- Deberán ser las mínimas posibles las afecciones a suelo público y a alineaciones.

Excepcionalmente se podrá conceder dicha bonificación a las solicitudes en las que se plantee la instalación 
fuera del edificio siempre y cuando concurran el resto de los requisitos.

Visto el informe emitido por la arquitecto técnico municipal en fecha 5 de noviembre de 2015 , 

en el que hace saber que las dimensiones de la cabina del ascensor no cumplen con las 

establecidas en el decreto 68/2000.

Visto el expediente relativo a la concesión de la licencia de obras, del cual se desprende que: 

UNO.- No se puede cumplir con dichas dimensiones por los siguientes motivos: 

1º.- Las configuración del edificio, (estructura, núcleo de escaleras y viviendas) provocan que,
no sea posible el cumplimiento de las dimensiones exigidas para la cabina y puertas de 
acceso a la misma.

2º.- No es posible la mejora de dichas condiciones salvo que se acometa una reforma mucho 
mas profunda de dicho núcleo de escaleras y viviendas de la ya planteada. Dicha reforma 
conllevaría unos elevados costos económicos para la comunidad.

DOS.- De conformidad con lo establecido en este artículo 3.3 del anejo 5 del Decreto 
68/2000, cuando por las características estructurales o de forma del edificio no resulte posible
cumplir los criterios de practicabilidad establecidos en el art. 3 y previo informe de los 
Servicios Municipales justificando la mencionada circunstancia, cabe conceder la licencia con
la exención prevista en el art. 3.3 del anejo V del Decreto 68/2000 dándose traslado del 
expediente al Consejo Vasco para la Accesibilidad para su oportuno conocimiento.
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TRES.- Por ello, y a propuesta de los servicios técnicos municipales , se concedió la licencia 
de obras aplicando la exención contemplada en el artículo 3.3 del Anejo V.

Resultando que en dicho expediente han quedado justificas las razones del incumplimiento del 

Decreto 68/2000, justificación que motivó la concesión de la licencia de obras a pesar de ello , y

De conformidad con la propuesta elevada desde la Comisión informativa de  Gobierno y 

Finanzas, el Pleno, por unanimidad, ACUERDA:

RECONOCER a los copropietarios de San Pedro Nº 4 una bonificación del 90% en el ICIO

devengado  con  motivo  de  la  concesión  de  la  la  licencia  para  la  ejecución  de  obras  de

instalación de ascensor en el edificio.

5.-EXPEDIENTE  DE  MODIFICACIÓN  DE  CRÉDITOS  Nº  17  (Modalidad
transferencia de créditos).

Dada cuenta del  Expediente de Modificación de Créditos Nº  17 ,  mediante  transferencia  de
créditos  entre  partidas  presupuestarias  de  Gastos  que  afectan  al  Presupuesto  de  este
Ayuntamiento.

Se  da  lectura  al  Informe  emitido  por  la  Secretaria-Interventora  quien  manifiesta  que  dicho
expediente está ajustado a la normativa que le es de aplicación, en concreto a los requisitos
establecidos  por  los  arts.  28  a)  y  29  de  la  Norma  Foral  21/2003,  de  19  de  diciembre,
Presupuestaria de las Entidades Locales  del Territorio  Histórico de Guipúzcoa, por el que se
aprueba el Reglamento Presupuestario de las Entidades Locales.

Igualmente  se  da  lectura  al  informe  favorable  y  propuesta  de  aprobación  formulada  por  la
Comisión Informativa de Gobierno y Finanzas.

Tras la correspondiente deliberación y sometido a votación, por unanimidad, el Pleno ACUERDA:

Primero.- Aprobar el expediente de Modificación de Créditos, nº  17 , mediante transferencia
entre  partidas  presupuestarias  de  Gastos  que  se  relacionan  en  la  propuesta  formulada  al
respecto, correspondiente al Presupuesto de este Ayuntamiento y conforme al siguiente resumen
por Capítulos.

Partidas de gasto: créditos que se quieren transferir (bajas)
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Partidas de gasto: créditos que se quieren transferir (bajas)

* 
Partidas de gasto: créditos que se quieren incorporar (altas)
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Segundo.- Siendo este acto firme y ejecutivo sin necesidad de ulteriores trámites procede que
por los Servicios de la Intervención de Fondos se refleje en la contabilidad la modificación de
créditos aprobada con efectos inmediatos.

6.-EXPEDIENTE  DE  MODIFICACIÓN  DE CRÉDITOS  Nº  18  (Modalidad  créditos
adicionales).

Dada lectura del expediente de Modificación de Créditos Nº18, mediante Créditos Adicionales
que afecta al Presupuesto de este AYUNTAMIENTO.

Se da  cuenta  del  informe  emitido  por  la  secretaria-interventora  quien  manifiesta  que  dicho
expediente está ajustado a la normativa que le es de aplicación, en concreto a los requisitos y
trámites  establecidos  en  el  artículo  34  de  la  Norma  Foral  21/2003,  de  19  de  diciembre
presupuestaria de las Entidades Locales del Territorio Histórico de Guipúzcoa.

Visto el informe  emitido desde secretaría intervención, se somete a  votación la propuesta.
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 Con el voto   favorable de todos  los corporativos presentes, el  Pleno ACUERDA: 

Primero.- Aprobar el expediente de Modificación de Créditos mediante Créditos Adicionales, nº
18 que afecta al Presupuesto de este  AYUNTAMIENTO del corriente ejercicio, conforme a la
propuesta formulada y siguiente resumen por Capítulos:

PROPUESTA DE GASTO Y MODIFICACIÓN DE CRÉDITOS
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PROPUESTA DE FINANCIACIÓN DE LOS CRÉDITOS ADICIONALES

Concepto de ingresos 
y/o aplicaciones de 
gasto

Concepto de recursos (11) Mayores ingresos /
bajas de gasto

Parcial de los
recursos

0201.870.000.00.01 Remanente de tesorería: créditos 
adicionales

64.411,58 €

• TOTAL DEL INCREMENTEO DE GASTO 64.411,58 €

Segundo.-   Que se someta a información pública por  el  plazo  de quince días a  efectos de
reclamaciones.  De no presentarse reclamaciones este acuerdo devendrá definitivo,  debiendo
darse a este expediente los restantes trámites iguales a los establecidos para la aprobación del
Presupuesto General.

7.-SORTEO PARA ELECCIÓN DE MIEMBROS DE MESAS ELECTORALES PARA
LAS ELECCIONES GENERALES 2015.

Realizado el  sorteo  de  las mesas electorales  de  la  jornada de elecciones   generales   del
próximo 20 de diciembre , dando de esta manera cumplimiento a lo preceptuado en el art. 26 de
la vigente Ley Orgánica del Régimen Electoral General, el Pleno por unanimidad ACUERDA:

Primero: Aprobar la formación de las mesas electorales con las personas que se expresan y con
los cargos que se reseñan en el documento anexo.
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Segundo:  Delegar  en  la  persona   del  Alcalde,  asistida  de  la  Junta  de  Portavoces  del
Ayuntamiento  de Eskoriatza,  la  facultad  de  proceder  a  la  elección  mediante  sorteo  de las
personas y para los cargos que, en su caso, puedan quedar vacantes por estimación de las
alegaciones y excusas presentadas por los interesados ante la Junta Electoral de Zona. 

8.-INFORME     TRIMESTRAL  SOBRE EL CUMPLIMIENTO DE LOS PLAZOS PREVISTOS

PARA EL PAGO DE LAS OBLIGACIONES DE ESTE AYUNTAMIENTO ( art. 4 de la Ley

15/2010, de 5 de julio, de modificación de la  Ley 3/2004, de 29 de noviembre, por la que

se establecen medidas de lucha contra la morosidad en las operaciones comerciales.)

En  cumplimiento con lo dispuesto en el artículo 4 y 5 de la Ley 15/2010, de 5 de julio, de

modificación de la Ley 3/2004, de 29 de diciembre, por la que se establecen medidas de lucha

contra la morosidad en las operaciones comerciales,  se da cuenta a la Corporación en Pleno

del  informe   trimestral  emitido   desde  tesorería  en  relación  al  Ayuntamiento   sobre  el

cumplimiento de los plazos para el pago de las obligaciones adquiridas por este ayuntamiento

correspondiente  al  tercer  trimestre de 2015.

El Pleno, con la asistencia de 10  de los 11 concejales  que legalmente lo componen,   da por

recibida dicha información.

9.-ACUERDO  SOBRE  LA  TASA  POR   LA  TARJETA  DEPORTIVA

MANCOMUNADA.

Con  fecha  20  de  octubre  de  2015  el  Pleno  aprobó  inicialmente  la  modificación  de  las

Ordenanzas Fiscales para 2016.

En en Anexo 9 “Tasa por Utilización de Instalaciones Deportivas y Uso de Servicios Deportivos”

de  la  Ordenanza  relativa  a  la  Tasa  por  prestación  de  servicios  públicos  y  realización  de

actividades  administrativas,  se  contempla  una  tasa  por  el  la  TARJETA  DEPORTIVA

MANCOMUNDADA.
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Desde  Debagoieneko  Mankomunitatea  se  comunica,  por  sendos  escritos   de  fecha  5  de

noviembre  y 9 de noviembre, que durante el año 2016 no se va a prestar dicho servicio, por lo

que, de conformidad con la propuesta elevada desde la Comisión Informativa de Gobierno y

Finanzas y el voto favorable de todos los corporativos presentes,el Pleno acuerda  dejar  sin

efecto la aprobación de la Tasa por la TARJETA DEPORTIVA MANCOMUNADA para el año

2016.

10.-APROBACION  INICIAL  DE  LAS  BASES  PARA  EL  OTORGAMIENTO  DE

SUBVENCIONES MEDIANTE LA MODALIDAD DE AYUDAS EN ESPECIE POR EL

AYUNTAMIENTO DE ESKORIATZA PARA RECIBIR REFUERZOS LINGÜISTICOS.

De conformidad con la propuesta elevada desde la Comisión Informativa de Cultura,  Euskara y
Deportes, el Pleno, por unanimidad, ACUERDA: 

Primero: Aprobar inicialmente  las BASES que han de regir el otorgamiento de subvenciones
mediante la modalidad de “ayudas en especie” por el ayuntamiento de Eskoriatza para recibir
refuerzos lingüísticos.

Segundo: Someter dicho Normativa a información pública por un periodo de 30 días hábiles,
contados a partir de la inserción de este anuncio en el Boletín Oficial de Gipuzkoa, para que
pueda ser examinada y presentar las reclamaciones y sugerencias que se estimen pertinentes.

Tercero: De  no  producirse  sugerencias  o  reclamaciones,   dichas  Bases  se  entenderán
definitivamente aprobado sin necesidad de nuevo acuerdo.

11.-ADJUDICACIÓN DE LA PRESTACIÓN DEL SERVICIO “BERTSO ESKOLA”

De conformidad con la propuesa elevada desde la Comisión Informativa de Cultura, Euskera y
Deportes, el pleno, por unanimidad ACUERDA: 

Primero: Adjudicar a Gipuzkoako Bertsozale Elkartea  la prestación del  servicio “bertso eskola
de Eskoriatza” en  las siguientes condiciones:

- Duración: El servicio se ofrecerá entre octubre de 2015 y junio de 2016.
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- Precio y plazos de pago:  El coste total del servicio será de 1.708,44 euros (exento de
IVA), y los plazos de pago serán los siguientes: el 33% del servicio, esto es, 569,48 €, se
abonará en diciembre de 2015, y el 67% restante, esto es, 1.138,96 €, en junio de 2016.

- Informes: Junto con cada factura , deberá de presentarse un informe de valoración sobre
la bertso eskola. En diciembre, sobre el inicio del curso, donde se detallarán el calendario y
horario escolar, número de alumnos de cada grupo y la evaluación de inicio del curso. En el
de junio deberá de presentarse una valoración general  del  curso,  dando cuenta de las
actividades corrientes y extraordinarias realizadas.

- Condiciones técnicas:

Las personas que  se  contraten  para  ofrecer  el  servicio  deberán  de  conocer  bien  el
mundo  del  bertsolarismo  y  tener  la  suficiente  capacidad  para  dar  clases  de
bertsolarismo. Además, en la medida de lo posible, se priorizará que sean de Eskoriatza
o alrededores.

Se crearán dos grupos por edades: uno de adultos y otro de jóvenes.

Los  grupos  se  reunirán  como  mínimo  una  hora  a  la  semana,  en  las  semanas
especificadas en la oferta de trabajo. 

- Cooperación: Gipuzkoako  Bertsozale  Elkartea  tendrá  la  ayuda  de  todos  los  recursos
existentes  en Eskoriatza  ligados al  bertsolarismo,  en  este  caso  la  de  la  bertso  eskola
Hankamotx, ya que en este momento es el único grupo de bertsolarismo de Eskoriatza. 

Segundo: Aprobar el gasto de 1.708,44 euros correspondiente al  precio de este servicio. De
esa cantidad, aprobar un gasto de 569,48 euros a cargo a la partida 0402.226.355.00.08 del
presupuesto de este año, y el resto, esto es, 1.138,96 € a cargo del presupuesto del 2016.

Tercero: Facultar  al  alcalde  para  firmar  el  contrato  administrativo  entre  el  Ayuntamiento  de
Eskoriatza y Gipuzkoako Bertsozale Elkartea en base a las condiciones anteriormente citadas.

12.-RATIFICACIÓN  DE  LA  INCLUSIÓN  DEL  ASUNTO  DENTRO  DEL  ORDEN  DEL  DÍA:

ORDEN DE PAGO DE FACTURA EMITIDA POR HEMEN GARBIKETAK  POR SERVICIOS DE

LIMPIEZA DE EDIFICIOS (16 DE   OCTUBRE -15 DE NOVIEMBRE)  

Por unanimidad  se acuerda ratificar la inclusión del asunto dentro del orden del día.

HEMEN GARBIKETAK  SLU ha presentado  10  facturas de fecha 15 de     noviembre  de 2015
(nº   152333    a  la   nº  152342),   relativas  al  servicio  de  limpieza  de  diversos  edificios
municipales prestado durante el periodo comprendido de fecha 16 de     octubre  a  15 de
noviembre  de 2015. 

Mediante informe de fecha     17 de noviembre   , la  Secretaria- Interventora formula reparo de
legalidad a dicho expediente basado en  la inexistencia de contrato.
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Desde   los servicios técnicos municipales  se  informa   en el sentido de proceder  al abono de

dichas facturas  alegando que el servicio ha sido prestado satisfactoriamente y a los precios

habituales de mercado. 

Considerando que el no abonar las mismas implicaría   perjudicar a terceros que actúan de

buena fe  (en este caso HEMEN  GARBIKETAK SLU)  y un enriquecimiento injusto para esta

administración,  es  por  lo  que  el  Pleno,   con  el   voto  favorable  de  todos  los  corporativos

presentes, ACUERDA:

-  ORDENAR EL PAGO de las facturas nº  152333   a  la   nº 152342,  de fecha 15 de

noviembre de 2015 ,  emitidas por HEMEN GARBIKETAK  SLU y  relativas al  servicio de

limpieza de diversos edificios municipales prestado durante el periodo comprendido de fecha

16 de     octubre  a  15 de   noviembre  de 2015.

13.-  PROPUESTA  DE  DECLARACIÓN  QUE  PRESENTA  LA  ALCALDIA  A

INSTANCIA  DE  EUDEL  SOBRE  EL  RECONOCIMIENTO  A  LA  PERSONA

EUSKALDUN BERRI EN EL DIA INTERNACIONAL DEL EUSKERA.

Todos los concejales presentes conocen la propuesta -modelo de  declaración que EUDEL
hace en relación al día internacional del euskera. A continuación se transcirbe: 

MODELO DE DECLARACIÓN DE RECONOCIMIENTO A LA PERSONA EUSKALDUN BERRI EN EL DÍA
INTERNACIONAL DEL EUSKERA

La revitalización del euskera en la CAE ha sido un proceso de crecimiento, y han sido dos los principales
pilares  de  este  proceso  modélico:  la  educación  y  la  euskaldunización  de  adultos.  En  estas  últimas
décadas, han sido miles y miles los ciudadanos y las ciudadanas que han decidido aprender euskera en
edad adulta, y otros miles, eligiendo el euskera,  supieran el idioma o no, los que han optado por la
opción del aprendizaje en euskera para sus hijos e hijas.
En el Día del Euskera del año 2015, se quiere mostrar públicamente el reconocimiento a las personas que
han elegido acercarse al euskera, porque son ellas las que alimentan permanentemente el proceso de
revitalización del euskera, y se quiere homenajear el esfuerzo y la voluntad de todas estas personas.
Por todo ello:
 

Este Ayuntamiento asume el  compromiso de mostrar públicamente el  reconocimiento a todas las

personas que han decidido aprender euskera en edad adulta y denominar en un futuro próximo con el
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nombre de  EUSKALDUN BERRIA un determinado espacio del municipio (calle, plaza, jardín, fuente,

sala, etc.).

El Alcalde propone aprobar dicha declaración y materializar  la misma durante el  año 2016

previo debate del asunto en la comisión informativa.

Por unanimidad   la declaración es aprobada.

14.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

Rafael  Bernal  pregunta  si,  independientemente   del  resultado  de   la  consulta  del  próximo
domingo,  el gobierno municipal va a trabajar para que el sistema de recogida selectiva de
residuos mantenga  las actuales tasas  de reciclaje.

Josu Ezkurdia:  Por supuesto que sí, sin ninguna duda. Como sabéis el compromiso nuestro es
respetar lo que el domingo se decida en Eskoriatza, sea cual sea el resultado; y en en ese
sentido entendemos que, independientemente de cuál sea el resultado, hay  unos sistemas
mejores que otros,  y creemos que el  quinto  contenedor es un mejor  sistema por muchas
razones (más barato, más limpio, más económico y sobre todo porque es voluntario y si lo
elige la ciudadanía no tengo ninguna duda de que lo sabrá utilizar) No tenemos ninguna duda
que las tasas del sistema recogida, que no de reciclaje, se mantendrá en los niveles actuales  e
incluso que los superarán.

Rafa Bernal: Cuando hablamos de voluntario  ¿ a qué nos referimos con voluntario? 

Josu Ezkurdia: Que el sistema es voluntario, que las personas que quieran utilizar el sistema
de recogida selectiva lo harán, y lo que no, no lo harán.

Rafa Berna: Y ¿el que no lo hace cómo gestiona los residuos?

Josu Ezkurdia.  Hay un sistema ahora en Eskoriatza,  que es impuesto;  que es el  puerta a
puerta y que es de uso obligatorio, y que está dando malos resultados porque la gente está
descontenta; y por el contrario, el sistema del quinto contenedor es un sistema voluntario y no
tenemos ninguna duda de que la mayoría de la gente lo hará.  Para aquellas personas que
sean reacias, yo creo que con  buenas campañas de concienciación lo   utilizarán  sin ningún
problema.

Rafael Berna:  Entonces, ¿esa gente lo gestionará a través del “errefuxa”?

Josu Ezkurdia:  Hay cinco contenedores:  uno para el papel y cartón , otro para los envases
ligeros, otro para el cristal,  otro para el material orgánico y otro, efectivamente, para lo que no
es reciclable.  Entonces,   ¿cuál  es  la  otra  ventaja  del  sistema    de  recogida  a  través  de
contenedores? Pues que el contenedor gris nos  permitirá determinar de forma muy clara, y sin
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ningún tipo de engaño, cual es el nivel de recogida  selectiva que tenemos    y a partir de ahí
podremos mejorar indudablemente.  A continuación, insiste en que para su grupo lo  importante
ahora es concienciar a la gente de lo importante que es  la recogida selectiva  sin entrar ahora
a valorar si lo mejor es instalar contenedores con chip o sin chip, que  ahora el sistema como
tal está sin definir y que con el tiempo ya se irá  viendo qué medidas hay que implementar para
que sea un sistema de fácil uso, cómodo,  para que de manera voluntaria y sin imposiciones se
pueda facilitar a la gente una separación de residuos en origen de forma cómoda

Maider Landa considera  necesario que la gente tenga un mínimo de conocimiento sobre  el
sistema para que pueda votar.

Aitor Zubizarreta: Yo creo que en todos los plenos que hemos tenido sobre este asunto hemos
pedido  el poder conseguir llegar a un acuerdo y hablar. Y no hemos hablado, y no porque
nosotros no hemos querido. La sensación que yo tengo es la de la imposición. Sin previo
debate alguno, en setiembre vino la pregunta,   y ya se debatió en la comisión si debía de ser o
no vinculante. Pero se debatió en la comisión. En el siguiente pleno ¿qué nos vino? Cómo
debía de ser  una consulta en aras a  Madrid, pero sobre elementos concretos de esta consulta
no se ha hablado, no se ha debatido. En Aretxabaleta  han conseguido un acuerdo ¿aquí no
era posible? Hay cuestiones como el porcentaje de participación, el que con el sistema elegido
no se llegue a unos niveles de selección..  ¿No es posible llegar a un acuerdo sobre esas
cuestiones? Lo dije en el anterior pleno y lo repito: ¿No es posible que como Pleno podamos
dar una misma información sobre los tres sistemas y que luego que cada uno elija? !eso es
democracia!  Pero repartir información, y como esas preguntas se  hacen en la calle y se nos
hacen, y  creo que también a vosotros, y no sabemos la respuesta, se nos dice: luego..  Todas
esas cuestiones debieran estar decididas antes. Me han dicho que en Aretxabaleta han llegado
a un acuerdo ¿no es posible aquí? No hemos hablado, no hemos tenido opción de hablar , y no
lo digo como partidos políticos, sino como miembros de una misma corporación. La información
que debemos de dar al ciudadano ha de ser  “una”. Y en la anterior moción no había ninguna
intención de ir en contra de la consulta, lo único que hubo es un temor, ante las declaraciones
del alcalde en la prensa,  a que se quitase algo que funciona bien, y ¿porqué quitar aquello que
funciona bien? Y en el último pleno se dijo que había dos categoría se vecinos, y hay dos
categoría no por el asunto de los residuos sino desde el primer momento en que unos no
tienen  acceso  a  internet,   desde  el  momento  en  que  han  de  gestionar  por  su  cuenta  el
suministro de agua, pero por el asunto de las basuras !por favor! Hay asuntos más importantes.
Y de nuevo repito ¿no es posible hablar?  No se que es pedir eso.

Josu Ezkurdia:  Primero, creo que todo es muy repetitivo, de eso ya hablamos en el pleno de la
semana pasada; y , segundo, me sorprende que digas lo que dices, cuando este tema se ha
conseguido aprobar por mayoría absoluta , por unanimidad , todas las cuestiones relativas  a la
consulta, me sorprende. Creo que se ha tratado en tres comisiones, todos los temas que se
han querido hablar en las comisiones se han podido hablar, nunca jamás hemos impedido
hablar de ningún tema, se ha aprobado todo por mayoría absoluta, por unanimidad, todas las
cuestiones relativas a la consulta.  A partir de ahí,  que por supuesto que el sistema que se
establezca en Eskoriatza va  a ser el mejor sistema posible, ninguna duda, que va a ser un
sistema  abierto  porque  así  nos  va  a  permitir  mejorar,  eso  lo  dije  en la  primera  comisión.
Cuando en la primera comisión se dijo si va a ser con chip o son chip, creo que dijimos: es
mejor  dejar  abierto  porque en función de los resultados que obtengamos con uno u otros
sistema, podremos modificarlo. Si por el contrario cerramos la pregunta, por ejemplo, quinto
contenedor con chip, ¿qué pasa si no funciona? No podríamo cambiar porque así se planteó la
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pregunta. Por eso plateábamos preguntas abiertas. Entonces, que venga aquí diciendo que
hemos impuesto, que no ha habido información, me parece que es engañar a la gente. Ha
habido toda la información que se ha querido tener, estos sistemas son conocidísimos  en
Gipuzkoa,  donde tenemos sistemas de puerta a  puerta ,  sistemas  mixtos y sistemas de
contenedores. Todo el mundo sabe de lo que estamos hablando, todo el mundo sabe que es el
puerta a puerta, que es un sistema  impuesto, obligatorio y que no funciona bien,  además de
ser mucho  más caro;  que el sistema mixto es parecido y que el sistema del quinto contenedor
es mucho más barato, mucho más limpio y es voluntario. Dicho esto,  no hay problema para
corregir el sistema, si hay que poner chip se pone chip, si no hay que poner, no se pone,  y
conseguir  unas  tasas de recogida   selectiva elevadas.  Dicho esto,  que a partir  del  30 de
noviembre  tengamos que seguir trabajando conjuntamente, por supuesto que sí. Nosotros nos
llevamos  una  sorpresa  cuando  no  pusisteis  sobre  la  mesa  una  moción  sin  pactarla  con
nosotros, sin hablar nada en absoluto antes de hacer la entrada oficial, cuando llevamos desde
julio negociando y pactado todo con vosotros. Incluso modificamos la pregunta, porque ¿no os
habéis dado cuenta que la pregunta de Eskoriatza es la única diferente de toda Gipuzkoa? Eso
fue porque IRABAZI planteó una tercera opción y , nosotros, por voluntad política, por voluntad
de consenso, la aceptamos. Que después de todo esto,después de estar tres meses hablando
de  todo  esto  digáis  que  no  ha  habido  voluntad  de  consenso...  me  parece  que  es  una
hipocresía.

El alcalde: En cuanto a lo de los barrios, en la reuniones que mantuvimos en cada una de la
anteiglesias, y de ello es testigo Iñaki, dijimos claramente que haríamos una consulta y que la
consulta sería para todos. Dijimos en todos los barrios, no escondimos nada, y nosotros no
hemos impuesto nada. Bueno miento, en uno se nos olvidó, en Gellao, en el resto lo dijimos. Y
no quiero polemizar  más,  pero,  hablar de imposición cuando en todas las reuniones que
tuvimos dijimos claramente cual era nuestra intención, creo que es demasiado.

Rafa Bernal:  Volviendo un poco hacia atrás, y retomando que has dicho que todo el mundo
conoce en qué consiste  cada uno de los sistemas,  a día  de hoy sigo dudando qué es el
contenedor gris; si es un gris de “errefuxa”, si es un gris “verde agrisado”, o qué leches es,
porque yo, al día de hoy, no tengo claro que es el quinto  contenedor, porque para mí el quinto
contenedor es “errefuxa” y “errefuxa “ es todo aquello no que no se puede reciclar  o que no se
puede echar a los otros; pero para mí no es el contenedor al que puedes echar lo que quieras,
pero como es voluntario, entonces el gris no es, es el verde, con el que volvemos atrás, a  hace
10 años.

Josu  Ezkurdia:   Me  sorprende  que  un  concejal,  un  concejal  de  IRABAZI,  que   siendo
precisamente él   quien hizo las descripciones de cada una de las preguntas, no sepa de qué
está hablando.

Rafa Bernal:  Pero es que a la pregunta le falta un preámbulo que contextualice la pregunta.
Decir que la pregunta es todo el contenido de la consulta, me parece... es que no.

Josu Ezkudia:  Perdona, pero reitero, la pregunta la aprobaste tú y si no sabes lo que estabas
aprobando pues dice mucho de los que estás escuchando  en las comisiones y en los plenos.

Rafael Bernal:  A mí, se me dice, hay  que mandar una pregunta a Madrid, solo la pregunta y
este es la pregunta  que hemos acordado; una pregunta que ponía:  quinto contenedor  o
puerta a puerta, y digo yo, hay un tercer sistema y creo que hay  que dar un poco más de
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vuelta a la pregunta, no al resto, porque se daba por hecho de que el resto vendría; y luego no
ha venido. Luego tu dices, en la pregunta está todo, está  ahí todo metido, si  tu analizas la
pregunta eres capaz de entender todo el proceso.

Aitor Zubizarreta: Se nos ha hablado muchas veces de prisa. Ha habido prisa, y por eso ¿qué
ha pasado aquí? Aprobamos  la pregunta y el debate fue en torno a la vinculación. Y ahí
tenemos un mal entendido. Desde que empezamos dijimos que sí es vinculante,  el resultado
tendremos que asumirlo todos, no solo el ayuntamiento. Y ahora se nos dice: no, no, cada cual
hará lo que quiera. Los temas están ahí. Si un vecino quiere echar su basura al rio en los
próximos meses ¿qué? ¿tenemos que concienciarlo? Sobre eso es sobre lo que teníamos que
hablar, y ese era un punto de debate. No hemos consensuado nada, y !claro que aprobamos la
pregunta! ¿quién iba a decir que no? Y  luego dijimos: vamos a regular cómo ha de ser una
consulta,  y lo aprobamos, pero no ha habido nada más. !no ha habido nada más! No me digas
que hemos hablado. Y luego Josera nos dice con un mensaje que ha decidido convocar la
consulta para el día 29. Y ¿nosotros no teníamos   nada que decir? Si la fecha era oportuna o
no, o  esto o aquello... No se, de la misma forma que tu piensas que detrás de nuestra moción
hubo algo nosotros también podemos pensar que  también lo hay con poner una fecha justo
antes de las elecciones generales del 20 de diciembre, y es que la gente piense que EAJ/PNV
cumple y utilizarlo como propaganda. También podemos pensar eso ¿no? Pero no estamos
para eso.  Estamos ante un tema que ha generado un malestar  en el  pueblo,que hay que
suavizarlo y que hay que trabajarlo tranquilamente entre todos , y .. de nuevo con eso; la gente
asqueada, y encima no sabemos a qué vamos a votar.  Vuestra opinión, ante todo, es que
cada cual haga lo que quiera, y eso no debe de ser así, yo creo que cuando se consulta al
pueblo  algo  es  para  que  todos  cumplamos  lo  que  resulte  de  la  consulta,  y  para  que  lo
cumplamos bien. Para eso se consulta, entre todos decidimos y todos cumplimos. Pero    si
cada uno puede hacer lo que quiere, creo que andamos equivocados.

Josu Ezkurdia:  Bueno, en primer lugar dices que las cosa se han hecho con apresuramiento,
yo no le llamaría apresuramiento, le  llamaría eficacia y buena gestión, es decir,  el modelo
PNV,  efectivamente. Lo segundo,  hablas de imposición, y este pueblo está aburrido de estar
dos años y medio a hacer las cosas de  mala manera. Nosotros lo dijimos en la campaña y lo
hemos dichos desde que entramos en el ayuntamiento, no vamos a  obligar a la gente a hacer
las cosas, estamos  convencidos de que la gente sabe y quiere hacer bien las cosas; y  vamos
a apoyar  un sistema de cinco contenedores porque es la manera de hacer bien las cosas y
estamos convencidos de que va a funcionar sin obligar a nadie. Evidentemente nuestro modelo
y el vuestro son totalmente diferentes.

Aitor  Zubizarreta:  Estamos  hablando  de  imposición.  Este  pueblo,  en  el  ámbito  del  medio
ambiente, tren de alta velocidad, autopista,..¿cuanto  ha consultado nuestro gobierno? Para
llevar a cabo esas actuaciones ¿con quién ha consultado? Quieres un poco de historia, cuando
surgió la autopista, ya son años, …  Cuando empezó a debatirse de si hacer o no, se consultó
al pueblo,bueno, mejor dicho, a unos determinados grupos, y la respuesta fue no. ¿Donde
quedó? Hacer, se ha hecho. El tren de alta velocidad, ¿con quién se ha consultado?  Y lo
mismo  en  otros  asuntos,  que  no  los  traemos  aquí,  yo  traigo  el  otros  asunto,  !hablemos!
Hablemos sobre  los temas que afecten al pueblo, y no me dirás que sobre este asunto hemos
hablado. !No hemos tenido opción! ¿porque en Aretxabaleta han llegado a un acuerdo? ¿qué
ha pasado allí? Allí han hablado, ¿porqué nosotros no?
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Rafael Beranl: Esto es un ejemplo claro de que no hemos hablado sobre el tema, el hecho de
que en este y en el anterior pleno estemos hablando.

Josu  Ezkurdia:  No  se  a  quién  pretendéis  marear.  Sobre  el  tema  se  ha  hablado  en  tres
comisiones y en dos plenos. A partir de ahí, se ha hablado de todo lo que habéis querido, que
no habéis sacado un tema u otro,... Vosotros sabréis porqué. Yo creo que el problema   no
viene de ahí, yo creo que el problema es que  nadie esperaba que el PNV organizara una
consulta  y viniese la autorización de Madrid tan pronto. Creo que el problema es ese, hemos
conseguido cumplir uno de nuestros compromisos en un tiempo record, y yo creo que es lo que
os  preocupa.  Nosotros  en  mayo  prometimos  al  pueblo  de  Esskoriatza  que  el  sistema  de
recogida de residuos sería sometido a consulta lo más rápido posible, y lo hemos cumplido.

Rafel Bernal:  !En hora buena!

Josu Ezkurdia y el alcalde:  !gracias!

Marider Landa: Si no me equivoco, aquí se  aprobó la pregunta diciendo que había prisas para
mandar a Madrid y que luego ya se hablaría de todo lo demás. Tenemos en el pueblo de al
lado un claro ejemplo de que las cosas también se han hecho con celeridad, pero bien hechas.
La consulta se celebrará en enero, y creo que no es tarde, y sin embargo se han puesto sobre
la mesa cuestiones sobre las que sí se han debatido.  Yo aplaudo el proceso del pueblo de al
lado.

Josu Ezkurdia: Insisto  en que, desde julio, que es el pleno en el que se tomó el compromiso de
hacer la consulta, hemos tenido semanas,  meses para hablar de lo que quisiéramos. Si no
hemos hablado será porque quizá  habéis estado en otra cosa.  Y segundo, me sorprende que
aplaudas  el  proceso  de  consulta  de  Aretxabaleta  y  no  el  de  Eskoriatza  cuando,  tú,  has
aprobado el proceso de consulta de Eskoriatza.

Maider Landa:  Porque me dijeron que había prisa y que ya se hablaría, y así se aprobó por
unanimidad. Pero con esas palabra. 

Aitor Zubizarreta:   Y por terminar.  En relación a  la confusión que hay. Bergara, si no me
equivoco, ofrece dos alternativas: el quinto contenedor y el puerta a puerta, pero el puerta a
puerta no es el que  tienen ahora, porque el que tienen ahora es el mixto, y ellos le llaman
puerta a puerta. Eso está ocurriendo.  Y tus sabes.  ¿a qué llama la gente puerta a puerta? Lo
que la gente pregunta aquí es qué es el  sistema mixto. 

Josu Ezkurida:  Efectivamente el sistema de Bergara es un  sistema mixto, para nosotros el
sistema   que  se  pondría  en  Eskoriatza  como  mixto   y  el  sistema  puerta  a  puerta  son
prácticamente lo mismo, son igual de caros y funcionan igual de mal y son igual de  incómodos.
Por lo cual, nuestra apuesta es por el quinto contenedor. ¿porqué tenemos aquí tres  preguntas
en vez de  dos  como en Aretxabaleta o como en Bergara? Porque  quisimos llegar a un
consenso y porque IRABAZI propuso el sistema mixto. Tal vez el debiera de ser el que ha de
responder a eso.

Rafael Bernal: Porque IRABAZI quería que se preguntase sobre el sistema, y si se pregunta
sobre  el  sistema hay  que  poner  los  sistemas sobre  la  mesa,  no como  en  Bergara  o  en
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Aretxabaleta,  que han puesto dos sistemas. Y el  tercero ¿qué? ¿no es un sistema? Si,   y
podríamos haber puesto un cuarto sistema: recogida a casa con drones. Es un sistema viable.

Terminado el debate entre los corporativos, a continuación intervienen  dos personas de entre
el público.

De sus intervenciones, a continuación  se hace un breve resumen .

Gontzal González  explica que,  recibido el díptico sobre la consulta,  decidió pedir información
a  través  de  la  página  web del  ayuntamiento.  Según dice,  las  preguntas  que  hizo  podrían
agruparse en 3 bloques: unas eran  sobre la información complementaria que  se iba  a recibir
para poder hacer una  elección fundada sobre el tipo de sistema, otras sobre las mayorías  que
se iban a exigir en  cuanto a participación y a resultado  para que este  último fuese vinculante,
y otro grupo  sobre  cuestiones varias.  Aclara que solicitaba se le indicase  con quien debía de
estar para recibir una respuesta a todo ello. Expuesto cuanto antecede, dice que han pasado
12 días, el domingo está ahí, y no ha recibido respuesta alguna y que ante ello quiere pregunta:
¿qué ha pasado con su solicitud?, si va a recibir información complementaria y   que mayoría
se van a exigir en el proceso.

El alcalde: En cuanto a la información que vamos a dar, creo que ya  hemos dicho suficiente y
ha quedado claro por la crítica que hemos obtenido. Nosotros  hemos puesto en marcha un
proceso, que al parecer no ha sido trasparente a pesar de haber pasado por tres comisiones y
dos plenos, y también por un pleno extraordinario. En cuanto a quién te responderá,  cuando te
diriges al ayuntamiento será el ayuntamiento quien te responda. Nosotros tenemos una cosa
clara, no queremos imponer nada, y hasta ahora hemos tenido un sistema impuesto durante
dos años y medio.  Según el talante democrático que tengamos, podemos hacer lo mismo que
el anterior alcalde, imponer un sistema  través de una resolución de alcaldía, pero justo es  eso
lo que no vamos a hacer.  Nosotros lo que haremos es respetar lo que decida  el que el
domingo vaya a votar,  con la poca información que haya podio tener.

 Gontzal González termina su intervención aclarando que lo único que pretendía era recibir del
propio  ayuntamiento  una  información  que  consideraba  necesaria  para  poder  optar  por  un
sistema u otro, y  que esperaba   recibir  antes del domingo  algún tipo de  respuesta  en
relación a su consulta.

El alcalde y Josu Ezkurdia le responden que si no ha recibido respuesta es porque son muchas
las preguntas que han recibido a través de la web y van respondiendo poco a poco  y a medida
que pueden.

Ante ello, Aitor Zubizarreta solicita se les de acceso a toda la información que entra en el
ayuntamiento.

Josu Ezkurdia le responde que las entradas a través del registro puede consultarlas en el Libro
de Registro, y en cuanto a las que se hacen a través de la web no tiene ningún problema en
decir a los informáticos para que  se las reenvíen automáticamente tanto a él como al resto de
corporativos.

A continuación,Maider Otamendi, asistente entre el público, pregunta que mayorías se van a
exigir para que el resultado de la consulta sea vinculante.
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Josu Ezkuridia:  Teniendo en cuenta que el anterior sistema no votó nadie, sería suficiente con
un voto para cambiarlo.

El alcalde le informa que a la fecha ya han emitido el voto anticipado 88 personas, con lo que
duplica,triplica, cuadriplica...  el  número de personas que   participaron  para  establecer el
sistema anterior.

Maider Otamendi: Ya, antes decidió el pleno.

Alcalde: No, antes se decidió en una comisión a la que asistieron tres personas (dos concejales
y el alcalde)  y luego se resolvió por acuerdo de la alcaldía.

A continuación Maider Otamendi se queja de la poca información que se está dando a la gente
y que en el pueblo la gente se hace un montón de preguntas sobre los sistemas.

El alcalde le responde que en la medida que pueden están respondiendo a todas la preguntas
que hace la gente, si bien, y por carga de trabajo,  puede haber alguna excepción y alguna
pregunta esté todavía sin responder. Termina   señalándole  que en su día, cuando se  puso el
puerta a puerta, fueron 1491  las personas  que quedaron sin respuesta.

A continuación Maider Otamendi dirige una pregunta a Iñaki Kerejeta, concejal de Eskoriatzako
Elizateen Elkartea. Le significa que su grupo aprueba y presenta una moción  con cinco puntos
junto con EH BILDU y con IRABAZI, que tras  el informe de secretaría se quita el punto relativo
a las anteiglesias,   que ha de entender  que si  suscribió  la moción es porque estaba de
acuerdo con los otros  4 puntos restantes,  y que  quiere saber el  motivo por  el que votó  en
contra.

Iñaki  Kerejeta  le  responde  que   dijo  que  sí   a  la  moción  desconociendo   el  proceso  de
aprobación de las mociones, que en su momento,  si bien preguntó, no se le respondió si esa
moción iba a ser objeto de consenso o no. Que luego, dice, visto el informe de secretaría,
consultó con los auzoalkates y todos le apoyaron el votar en contra de la moción.
 

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión a las 19:40 horas. De todo lo
cual como Secretaria doy fe.
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1 ERANSKINA

ESKOLA AGENDA 21-ERAKO ARETXABALETAKO UDALAREKIN SINATU BEHARREKO
LANKIDETZA HITZARMENAREN BALDINTZAK 

LEHENA: Aretxabaletako  Udalak  eta  Eskoriatzako  Udalak  lankidetzan  aritzeko  konpromisoa
hartzen  dute  beren  herrietako  ikastetxeekin  administrazio  biek  hartu  dituzten  obligazioak
betetzeko, Eskola Agenda 21eko programa gauzatu ahal izateko.

BIGARRENA: Alde bakoitzak hartzen dituen konpromisoak:

• Eskoriatzako Udalak: 

Kontuan  hartuta  Eskoriatzako  Udalak  arlo  honetan  dagoeneko  baduela  eskarmentua,
Aretxabaletako udalarentzat oso lagungarria izango dela, eta lan-ordu kopuru asko aurreztea
ekarriko duela aurreko  klausulan aipatutako helburua  lortu ahal izateko, Aretxabaletako Udalak
Eskoriatzako Udaleko teknikariaren laguntza izango du eta,  horren ondorioz,  besteak beste,
Eskoriatzako Udalaren materialak, dokumentuak.... erabili ahal izango ditu. 

- Aretxabaletako Udalak: 

Aretxabaletako  Udalak  6.216,90  euroko  ekarpenak  egingo  du.  Horretarako,  Aretxabaletako
Udalak 2016ko eta 2017ko udal aurrekotuetan partida bat jasoko du.

HIRUGARRENA: Aretxabaletako  Udalak  bigarren  klausulan  aurreikusitako  ekarpen
ekonomikoa  egingo  du  EUSKADIKO  KUTXA  erakundean  irekitako  30350044850440900025
kontu korrontean. Kontu honen titularra Eskoriatzako Udala da eta honako epeetan ingresatuko
zaio: 

- Lehenbiziko zatia, diru-laguntzaren %33koa, 2016ko urte amaieran,  2016eKo abenduaren
31a baino lehen.

- Bigarrena zatia, diru-laguntzaren %33koa, 2017ko martxoaren  31a baino lehen.

- Azken zatia, gainontzeko diru-laguntzarena, 2016-2017 ikasturtea amaitu ondoren,  2017ko
uztailaren 31a baino lehen. 

LAUGARRENA:
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Lankidetza hitzarmen honen iraupena 2016-2017 ikasturtearena izango da eta ez du luzapenik
izango. Dena den, Udal biek ikasturtean zehar egindako lana trukatu ahal izango dute Eskola
Agenda 21 proiektua ahalik eta modu eraginkorrenean gauzatu ahal izateko. 

BOSGARRENA:  Hitzarmenaren izaera juridikoa: 
Lankidetza hitzarmen honek izaera administratiboa du eta juridikoki Sektore Publikoko

Kontratuen Legearen Testu Bateginaren 4.1-d) artikuluan kokatzen da. Beraz, bere aplikazio
zuzena baztertu egiten da, nahiz eta testu legalaren printzipioak aplikatu ahal izango diren bere

indarraldian sor daitezkeen zalantza eta hutsuneak erabakitzeko.

MUNICIPIO: ESKORIATZA
DISTRITO: 01  SECCION: 001   MESA: A

NOMBRE DEL LOCAL ELECTORAL: KULTUR ETXEA
DIRECCION: . HIDALGA KALEA NUM: 1

 
PRESIDENTE - Nº ORDEN LISTA:A0443   NIVEL DE ESTUDIOS: 4

Nombre: IKER ERRASTI HORRILLO
Identificador: 72731958R

Dirección: . SAN PEDRO AUZOA 17 POR 17 PISO P02 PTA B
Cod. Postal: 20540

PRESIDENTE SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:A0171   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: ANA MARIA BALLESTEROS ALONSO

Identificador: 72457202A
Dirección: . SAN PEDRO AUZOA 15 PISO P05 PTA B

Cod. Postal: 20540

PRESIDENTE SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:A0412   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: IGOR ECHAVE LETE

Identificador: 16294510E
Dirección: . MENDIOLA ELIZATEA 3 PISO PBJ

           GARATE
           MENDIOLA
Cod. Postal: 20540

VOCAL PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:A0627   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: AITOR GOMEZ GONZALEZ

Identificador: 30645131T
Dirección: . INTXAURTXUETA AUZOA 3 PISO P03 PTA B

Cod. Postal: 20540

VOCAL 1º SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:A0731   NIVEL DE ESTUDIOS: 3
Nombre: JULIA HERRUZO CORDERO

Identificador: 72728375Y
Dirección: . INTXAURTXUETA AUZOA 24 PISO P04 PTA D
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Cod. Postal: 20540

VOCAL 1º SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:A0231   NIVEL DE ESTUDIOS: 3
Nombre: IDOIA BENGOA MUÑOZ

Identificador: 72572292R
Dirección: . INTXAURTXUETA AUZOA 11 PISO P01 PTA B

Cod. Postal: 20540

VOCAL SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:A0548   NIVEL DE ESTUDIOS: 3
Nombre: PILAR GARCIA ANDRES

Identificador: 12222230F
Dirección: . INTXAURTXUETA AUZOA 13 PISO P01 PTA B

Cod. Postal: 20540

VOCAL 2º SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:A0537   NIVEL DE ESTUDIOS: 2
Nombre: JOSE MARIA GAMBOA ERCILLA

Identificador: 15357636F
Dirección: . INTXAURTXUETA AUZOA 7 PISO P01 PTA E

Cod. Postal: 20540

VOCAL 2º SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:A0444   NIVEL DE ESTUDIOS: 3
Nombre: FRANCISCO JAVIER ERRASTI IRIARTE

Identificador: 15343187W
Dirección: . SANTA ANA AUZOA 13 PISO P03 PTA DR

Cod. Postal: 20540

*****************************************************************************
*****

MUNICIPIO: ESKORIATZA
DISTRITO: 01  SECCION: 001   MESA: B

NOMBRE DEL LOCAL ELECTORAL: KULTUR ETXEA
DIRECCION: . HIDALGA KALEA NUM: 1

 
PRESIDENTE - Nº ORDEN LISTA:B0770   NIVEL DE ESTUDIOS: 4

Nombre: JOSE MARIA ZUBIZARRETA OJEA
Identificador: 72567578W

Dirección: . SANTA ANA AUZOA 7 PISO P01 PTA IZ
Cod. Postal: 20540

PRESIDENTE SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:B0659   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: XABIER URIARTE IÑURRATEGI

Identificador: 72841110H
Dirección: . EDUARDO GOROSARRI PLAZA 5 PISO P03 PTA EZK

Cod. Postal: 20540
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PRESIDENTE SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:B0630   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: ESTRELLA TEBAR APRAIZ

Identificador: 16302908W
Dirección: . SAN PEDRO AUZOA 7 POR 7 PISO P04 PTA IZ

Cod. Postal: 20540

VOCAL PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:B0474   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: JOSEBA RIELO AYASTUY

Identificador: 16299801T
Dirección: . SAN PEDRO AUZOA 14 PISO P05 PTA DR

Cod. Postal: 20540

VOCAL 1º SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:B0667   NIVEL DE ESTUDIOS: 3
Nombre: OSKAR URIBE-ECHEVARRIA ERAÑA

Identificador: 18597321G
Dirección: . INTXAURTXUETA AUZOA 4 POR 4 PISO P01 PTA B

Cod. Postal: 20540

VOCAL 1º SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:B0439   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: ANA QUINTAS GILGADO

Identificador: 16297772H
Dirección: . INTXAURTXUETA AUZOA 35 PISO P02 PTA EZK

Cod. Postal: 20540

VOCAL SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:B0611   NIVEL DE ESTUDIOS: 3
Nombre: M. DEL MAR SERVIDE ZABALETA

Identificador: 16291793L
Dirección: . SAN PEDRO AUZOA 3 PISO P01 PTA DR

Cod. Postal: 20540

VOCAL 2º SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:B0339   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: JOSE ORTIZ GUTIERREZ

Identificador: 72575233K
Dirección: . INTXAURTXUETA AUZOA 18 POR 18 PISO P04 PTA IZ

Cod. Postal: 20540

VOCAL 2º SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:B0442   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: JESUS VICTOR RABANETE ABERASTURI

Identificador: 16286354P
Dirección: . INTXAURTXUETA AUZOA 1 POR 1 PISO P01 PTA DR

Cod. Postal: 20540

*****************************************************************************
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DISTRITO: 01  SECCION: 002   MESA: A
NOMBRE DEL LOCAL ELECTORAL: KULTUR ETXEA

DIRECCION: . HIDALGA KALEA NUM: 1
 

PRESIDENTE - Nº ORDEN LISTA:A0521   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: JULEN EZEIZA ARAMBURUZABALA

Identificador: 16258135X
Dirección: . ATXORROTZ BIDEA 3 PISO PBJ

Cod. Postal: 20540

PRESIDENTE SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:A0165   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: MARIA NIEVES ARRIARAN ZUBIZARRETA

Identificador: 15343509W
Dirección: . MAZMELA ELIZATEA 3 PISO PBJ

           MAZMELA
Cod. Postal: 20540

PRESIDENTE SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:A0227   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: MARIA ASUNCION BADIOLA ETXANIZ

Identificador: 15376036F
Dirección: . OLAETA PLAZA 3 PISO P02 PTA DR

Cod. Postal: 20540

VOCAL PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:A0752   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: NEREA IÑURRATEGI URIBARRI

Identificador: 16286146F
Dirección: . BOLIBAR ELIZATEA 45 POR 45 PISO B

           BOLIBAR
Cod. Postal: 20540

VOCAL 1º SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:A0290   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: AITOR BELOKI UNAMUNO

Identificador: 72455794K
Dirección: . MAZMELA ELIZATEA 10 PISO PBJ

           OSINALDE
           MAZMELA
Cod. Postal: 20540

VOCAL 1º SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:A0159   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: OLATZ ARRESE IÑARRA

Identificador: 44670457H
Dirección: . OLAETA PLAZA 4 PISO P02 PTA DR

Cod. Postal: 20540

VOCAL SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:A0743   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: AIORA IGARTUA SASIGAIN

Identificador: 72455726E
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Dirección: . DORLETA AUZOA 5 PISO P04 PTA ESK
Cod. Postal: 20540

VOCAL 2º SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:A0541   NIVEL DE ESTUDIOS: 3
Nombre: JOSEBA FERNANDEZ DE ARROYABE MURILLO

Identificador: 45168152Q
Dirección: . OLAETA PLAZA 4 PISO P01 PTA EZK

Cod. Postal: 20540

VOCAL 2º SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:A0777   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: KEPA ISASMENDI GABILONDO

Identificador: 72455938G
Dirección: . JOSE ARANA KALEA 20 PISO P02 PTA B

Cod. Postal: 20540

*****************************************************************************
*****

MUNICIPIO: ESKORIATZA
DISTRITO: 01  SECCION: 002   MESA: B

NOMBRE DEL LOCAL ELECTORAL: KULTUR ETXEA
DIRECCION: . HIDALGA KALEA NUM: 1

 
PRESIDENTE - Nº ORDEN LISTA:B0352   NIVEL DE ESTUDIOS: 4

Nombre: ANA PALOMO URCELAI
Identificador: 16299943G

Dirección: . OLAETA PLAZA 5 PISO P03 PTA IZ
Cod. Postal: 20540

PRESIDENTE SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:B0661   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: NEKANE URRUTIA URCELAY

Identificador: 16278322A
Dirección: . OLAETA PLAZA 4 PISO P03 PTA DR

Cod. Postal: 20540

PRESIDENTE SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:B0199   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: ICIAR MONDRAGON AZCARRAGA

Identificador: 16287514H
Dirección: . ARANBURUZABALA KALEA 46 POR 46 PISO P04 PTA IZ

Cod. Postal: 20540

VOCAL PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:B0125   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: IMANOL MADINABEITIA GUTIERREZ

Identificador: 16296640J
Dirección: . JOSE ARANA KALEA 2 PISO P02 PTA C

Cod. Postal: 20540
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VOCAL 1º SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:B0606   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: ANDONI URIBE-ECHEVARRIA ECHEVARRIA

Identificador: 16258048S
Dirección: . DORLETA AUZOA 9 PISO P02 PTA IZ

Cod. Postal: 20540

VOCAL 1º SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:B0673   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: MANUELA VALOR CABALLERO

Identificador: 72446609J
Dirección: . SAN JUAN KALEA 12 A POR 12 PISO P01 PTA C

Cod. Postal: 20540

VOCAL SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:B0615   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: ANDONI URIBE-ETXEBARRIA AXPE

Identificador: 18601174Q
Dirección: . HIDALGA KALEA 16 PISO P01 PTA ESK

Cod. Postal: 20540

VOCAL 2º SUPLENTE PRIMERO - Nº ORDEN LISTA:B0120   NIVEL DE ESTUDIOS: 3
Nombre: IOSU LUENGO MATO

Identificador: 72731043Y
Dirección: . DORLETA AUZOA 12 PISO P04 PTA IZ

Cod. Postal: 20540

VOCAL 2º SUPLENTE SEGUNDO - Nº ORDEN LISTA:B0261   NIVEL DE ESTUDIOS: 4
Nombre: IOSEBA OLMO ISASMENDI

Identificador: 72737426H
Dirección: . AINGERU GUARDA PASEALEKUA 4 PISO P03 PTA A

Cod. Postal: 20540

*****************************************************************************
*****
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